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Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

Plats och tid: Sessionssalen, Kommunhuset Jokkmokk, kl. 10:00-16:10 

 Ajourneringar: 12.00-13.00 och 14.25-14.45 

Beslutande ledamöter Roland Boman (FJK) 
Henrik Blind (MP) 
Viktor Segerström (V) 
Karin Vannar (SV) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
Eva Näslund (S) 
Jan Sjöberg (S) 
Birgit MeierThunborg (M) 
Thor-Erling Andreassen (SD)  

 

Övriga närvarande:   Lars Eriksson, kommunchef 
 Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
 Axel Landström, ekonomichef, §§ 51-55 

Erik Fagerström, chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen, § 
54 och § 57-66 
Björn Wäst, socialchef, § 57 
Stefan Andersson, tillväxtchef, §§ 61-62 
Marietta Norlén, utredare § 68 

 
Tid och plats för  
justering:   Digitalt senast 7 juni 2024 
 
Paragrafer:  48 - 81 

Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Roland Boman (FJK) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Karin Vannar (SV)            Eva Näslund (S) 
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__________________________________________________________________________________ 

ANSLAG / BEVIS 

Organ:  Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum: 2024-06-03 

Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande:  2024-06-07  nedtagande:  2024-07-01 
 
Förvaringsplats för  
protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
  Marcus Sjaggo 
__________________________________________________________________________________ 
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 Innehållsförteckning.  

 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 
   

§ 48 
Val av justerare 
 
§ 49 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 50  Dnr 2024:598 
Instruktioner till stämmoombudet och prövning av det kommunala 
ändamålet i de kommunala bolagen 2024 

 
§ 51  Dnr 2024:616  

  Tertialrapport 1 för 2024 
 

§ 52  Dnr 2024:325 
  Skattesats för 2025 
 

§ 53  Dnr 2024:325 
Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
§ 54  Dnr 2024:332 

  Investeringsbudgeten för 2025 
 

§ 55  Dnr 2024:637 
  Kravpolicy för Jokkmokks kommun 
 

§ 56  Dnr 2022:922 
  Strategi för arbetsgivarvarumärke, employer branding 
 

§ 57  Dnr 2024:67 
 Fastigheter för äldreboende i Jokkmokks kommun 
 
 § 58 Dnr 2019:491 

Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 

 
§ 59  Dnr 2024:378 

 Skrivelse gällande kostnader för ny skola i Vuollerim 
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§ 60  Dnr 2024:639 

 Förslag till ombyggnation av f.d Engelmarkshuset 
 
§ 61  Dnr 2017:824 

 Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 1:2 
 
§ 62  Dnr 2024:640 

 Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 

§ 63  Dnr 2024:640 
 Förfrågan om fastighetsköp av del av Porjus 1:4 

 
§ 64  Dnr 2020:946 

 Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 

§ 65  Dnr 2024:643 
 Förslag till inriktning för dimensionering av Kvikkjokks reningsverk 
 

§ 66  Dnr 2024:379 
 Skrivelse angående gator i Jokkmokks samhälle 
 

§ 67  Dnr 2024:435 
Bygdemedelsansökan- Vuollerims Motorförening, utveckling av 
motoranläggningen 
 
§ 68  Dnr 2011:1086 
Förslag till förändringar av riktlinjerna för rabatterade bussresor 
för unga 
 
§ 69  Dnr 2024:41 
Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på Kaitumgården 
för pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom 
området funktionshinder 

 
§ 70  Dnr 2024:409 

 Skrivelse gällande kommunala skolors likställighet 
 

§ 71  Dnr 2023:390 
Förslag till förändringar av kommunstyrelsens delegeringsordning 
gällande beslut inom renhållningsförordningen och kommunens 
flaggpolicy 

 

Protokoll KS 20240603
(Signerat, SHA-256 826CD01AB148A0E0B0307D7566727B7DA845C0AB1E37735196918FF16CB5BAD4)

Sida 4 av 63



                                                                                                                            Sida 5 av 62  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2024-06-03 
_________________________________________________________________ 
 

 
 

Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  

 
§ 72  Dnr 2023:1170 
Svar på medborgarförslag- Att Jokkmokk ska bli vänort till en 
ukrainsk kommun 

 
§ 73  Dnr 2024:593 

 Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning 
 

§ 74  Dnr 2023:97  
  Val av ny ledamot i hälso- och brottsförebyggande rådet 
 

§ 75  Dnr 2024:708  
Remissvar på Renmarksutredningen- Jakt- och fiske i renbetesland, SOU 
2023:46 

 
§ 76  Dnr 2024:677  

  Revisionsrapport- Granskning av kommunala driftsprojekt 
 

§ 77  Dnr 2024:709  
Uttalande om regionledningens nedskärningar på Hälsocentralen i 
Jokkmokk 

 
§ 78   
Anmälan av delegationsbeslut 
 

  § 79   
Övriga anmälningsärenden 
 
§ 80     
*Kommunalråden och kommunchefen informerar* 
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   § 48 
 

Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Karin Vannar (SV) och Eva Näslund (S). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
onsdagen den 7 juni 2024. 
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 § 49 
 

Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunstyrelsen beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 

Ordförande föreslår att följande ärende läggs till utsänd föredragningslista: 
 
- Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 (§ 58) 
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 § 50 Dnr 2024:598  
 

Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det 
kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2024 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning. 
 
att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget. 

 
att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen, samt 
 
att uppdra till stämmoombudet att övrigt bevilja styrelserna ansvarsfrihet 
för 2023. 

 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Kommunallagens 6 kap. 1 a §, så ska kommunstyrelsen pröva att den 
verksamhet, i aktiebolag där kommunen innehar alla aktier direkt eller 
indirekt, som bolaget bedrivit under föregående år varit förenlig med det 
fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Finner kommunstyrelsen att så inte är fallet 
så ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Detta 
utgör en del av kommunstyrelsens uppsiktplikt över de kommunala 
bolagen.  
 
Kommunstyrelsen har också att ge instruktioner till stämmoombudet inför 
bolagsstämmorna senare i vår.  
 
Kommunstyrelsen har under åren utarbetat en praxis med sina beslut om 
instruktioner. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-05-28, § 84: 
 
Att det ska framgå vad ersättningarna är för VD och styrelse i 
årsredovisningarna till kommande år. 
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 § 50- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen vill veta hur de kommunala bolagen avser att arbeta 
gentemot målen i visionsdokumentet ”Jokkmokk 2030”, samt 
 
Att kommunstyrelsen vill uppmärksamma bolagen inom 
kommunkoncernen att kommunchefen ansvarar för samordning och 
samråd mellan kommunen och de bolagen för att uppnå största möjliga 
koncernnytta och den fortlöpande lönerevisionen inom kommunkoncernen 
så att ett helhetsperspektiv för alla chefer kan anläggas oavsett 
organisatorisk tillhörighet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-06-03, § 50: 
 
Att även fortsättningsvis årligen begära in redovisningar för ersättningarna 
till VD respektive styrelsen, samt att bolagen ska följa de ägardirektiv och 
bolagsordningar som finns. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-05-29, § 71:  
 
Att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning. 
 
Att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget. 
 
Att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen.  
 
Att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 
 

 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 71. 
Årsredovisningar för 2023 för AB Jokkmokkshus och Jokkmokks Värmeverk 
AB. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2024-05-07. 
 
Kopia till 
Stämmoombud Per-Stefan Labba (SV) 
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 § 51 Dnr 2024:616 
    
Tertialrapport 1 för 2024 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att uppdra till socialnämnden att i samråd med kommunstyrelsen arbeta 
med att minska kostnaderna för inhyrd personal, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 

 ____________ 
 
 Ärendet 

  
Jokkmokks kommun upprättar två delårsrapporter under året. Årets första 
delårsrapport avser tidsperioden 1 januari till 30 april. Då rapporten 
behandlar fyra månader har även delårsrapporten benämningen 
tertialbokslut (T). 
 
Innehållet i den första delårsrapportens förvaltningsberättelse är mindre 
omfattande än delårsrapport två och årsredovisningen. Delårsrapporten 
behandlar inte kommunkoncernen. I övrigt tillämpas 
samma redovisningsprinciper som vid års- och delårsbokslut som följer 
gällande lag (LKBR) och 
normering (RKR). 
 
För perioden januari till och med april uppgår resultatet till – 6 230 tkr, 
vilket är ett lägre resultat än samma period föregående år (5 654). 
Kostnadsökningen uppgår till 16 197 tkr under perioden med ett 
intäktstapp om – 1 376 kr. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat underskott om -313 tkr för 
2024 års verksamhet som utgör – 0,1 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en förbättring gentemot 
än 2023 års bokslutsresultat om – 8 811 tkr. 
 
Ärendets beredning 
 
Tertialrapport 1 för 2024. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 46. 
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 § 51- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 

Henrik Blind (MP) föreslår att socialnämnden får i uppdrag att i samråd 
med kommunstyrelsen arbeta med att minska kostnaderna för inhyrd 
personal. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 52 Dnr 2024:325 
  

Skattesats för 2025  

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att fastställa skattesatsen för 2025 till 22,95 kr per skattekrona. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2025 innan november 
månads utgång. För 2024 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 48. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 53 Dnr 2024:325  
       

Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå  
kommunfullmäktige besluta 
 
att uppdra till socialnämnden att till kommunstyrelsen inkomma med 
besparingsförslag, samt 
 

 att anta förslaget till budgetramar för 2025 och budgeten i övrigt.
 __________ 
 

Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2025 och en budgetprognos för åren 2026 och 2028. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet 
bryts under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den 
senaste femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter 
och bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen för 
att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: - Förskola - Fritidshem - 
Grundskola - Gymnasieskola - Individ och familjeomsorg – Äldreomsorg. 
Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. avvikelser för 
sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv trend. 
Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden är 
slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
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§ 53- fortsättning 
 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2025: 
 
Kommunstyrelsen: 110 156   
                                                  
Barn- och utbildningsnämnden:   91 637                                          
Socialnämnden: 150 937                                                         
Samhällsbyggarnämnden:   15 705                                           
Kultur- och fritidsnämnden:   15 631                                       
Avskrivningar:   21 121 
Avskrivningar i nettoramar:  -21 121 
Verksamhetens Nettokostnader: 384 066                                 
            
Årets budgeterade resultat :    -4 026 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 49. 
Budget för 2025 och strategisk plan för 2025-2027. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 54 Dnr 2024:332 
 

Investeringsbudgeten för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att gatukontoret, IT-funktionen och Jokkmokks Värmeverk AB samordnar 
grävningar i vägar och gator så mycket som möjligt, 
 
att i övrigt anta förslaget till investeringsbudget. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2025 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter:  19 000  
 
Affärsfastigheter:    2 900       
 
Gator och vägar:    1 500       
 
Återvinningscentralen:    3 900    
 
Ledningar:   2 800 
 
VA:     22 500                    
 
Gator och vägar:   1 500       

 
Städpool och Matpol:       200       
 
IT- och e-funktionen:       450 

 
Barn- och utbildningsnämnden      460        

 
Samhällsbyggarnämnden      650       
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§ 54- fortsättning 
 
Kultur- och fritidsnämnden      200 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 50. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige            
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§ 55 Dnr 2024:637 
 

Kravpolicy för Jokkmokks kommun 
 
Kommunstyrelsen beslutar  

 
 att anta kravpolicyn enligt förslaget. 
 

 
Ärendet 

 
Syftet med dokumentet är att skapa riktlinjer för Jokkmokks kommuns 
kravverksamhet. Kravpolicyn skall vara ett stöd för den enskilde 
tjänstemannen i sitt tjänsteutövande. Samtidigt skall den också fungera 
som ett informationsmaterial till kommunens kunder med en tydlig 
beskrivning av vad som sker när en faktura lämnas obetald. 

 
När det gäller kravverksamheten i Jokkmokks kommun är det extra viktigt 
att den är enhetlig och fungerar efter samma rutiner i hela organisationen. 
Detta beror främst på två orsaker. För det första skall kommunen behandla 
alla sina medborgare lika (likställighetsprincipen enligt 2 kap 2 § 
Kommunallagen SFS 1991:900). Genom att skapa enhetliga kravrutiner 
uppfyller man en del av den principen. För det andra innebär gemensamma 
rutiner att kravverksamheten blir mer effektiv, något som gynnar både 
kommunen och dess kunder. En effektiv kravverksamhet med en aktiv och 
aktuell bevakning förhindrar att fordringsbeloppet växer och detta är 
naturligtvis positivt för både borgenär1 och gäldenär2. Kravet på ett 
effektivt och rationellt krav verksamhet måste noga balanseras mot kravet 
på respekt för gäldenären. Det är därför viktigt att gäldenären inte utsätts 
för onödig skada eller olägenhet. 

 
Ärendets beredning 
 

 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 51. 
 Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-05-07.  
 Förslag till kravpolicy för Jokkmokks kommun. 
 
  
 
 Kopia till 
 Ekonomichef Axel Landström 
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 § 56 Dnr 2022:922 
 

Strategi för arbetsgivarvarumärke, employer branding 
 
 Kommunstyrelsen beslutar  

 
att anta strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand, 
 
att delge nämnderna strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand, 
samt 
 
att uppföljning av strategins mätpunkter delges kommunstyrelsen. 

 

 
Ärendet 

 
Personal- och juridikfunktionen har under 12 månader drivit ett projekt 
med en projektledare som identifierat Jokkmokks kommuns 
arbetsgivarvarumärke. Arbetet med arbetsgivarvarumärket har tagit sin 
kraft inifrån organisationen där medarbetarna varit en stor del i att 
identifiera styrkor och utmaningar.  
 
Ett av projektmålen var att, utöver ett klart arbetsgivarvarumärke, upprätta 
en tydlig kommunikationsstrategi hur arbetsgivarvarumärket förmedlas i 
digital och fysisk form. I samband med projektslut har en slutrapport skrivit 
som mer i detalj beskriver arbetet i projektet och en strategi för 
arbetsgivarvarumärket, employer brand, har tagits fram. Strategin 
beskriver såväl styrkor som utvecklingsområden vad gäller Jokkmokks 
kommuns arbetsgivarvarumärke. Vidare beskriver strategin en önskad 
förflyttning och olika projektmål och strategier för att uppnå denna 
förflyttning under pågående genomförandeprojekt.  
 
Personalchef Caroline Johansson föreslår arbets- och tillväxtutskottet 
besluta: 
 
Att anta strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand. 
 

 Att delge nämnderna strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand. 
  
 Att uppföljning av strategins mätpunkter delges kommunstyrelsen. 
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§ 56- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-05-20, § 53, 
att tydliggöra kommunstyrelsens ansvar gällande strategin. 

 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2024-05-20, § 53. 
Slutrapport uppstartsprojekt arbetsgivarvarumärket daterat 2024-05-14. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2024-05-07. 
Förslag till strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Personalchef Caroline Johansson 
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 § 57 Dnr 2024:67 

Fastigheter för äldreboende i Jokkmokks kommun 
 

Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ge i uppdrag till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen 
tillsammans med socialnämnden och socialchefen att utreda fördelar och 
nackdelar med olika boendealternativ för särskilt boende och eventuella 
serviceboenden i Jokkmokks kommun, 
 
att bland övriga intressenter ha med KPR som exempel, 
 
att arbets- och tillväxtutskotte ska utgöra styrgrupp, samt 
 
att uppdraget ska återredovisas till kommunstyrelsen senast i juni 2025. 

 

 
Ärendet 

 
Det befintliga äldreboendet i Jokkmokk, Kajtumgården, är föråldrat och 
uppfyller inte moderna krav på arbetsmiljö och effektivitet. Boendena i 
Vuollerim och i synnerhet Porjus är kostsamma per plats. 
Kompetensförsörjningen är en stor och tilltagande utmaning. Detta projekt 
syftar till att utveckla en hållbar lösning för äldreomsorg som beaktar 
samhällets ekonomiska, sociala, och kulturella behov, inklusive behoven 
hos samiska minoriteter. Projektet ska beakta lagen om konsultation. 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-01-29, § 6, 
att uppdra till socialchefen, ekonomichefen och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att ta fram ett förslag till hur fastigheter för 
äldreboende i Jokkmokks kommun kan organiseras på effektivast sätt. 

 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott besluta: 

 
Att ge i uppdrag till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen 
tillsammans med socialnämnden och Björn West att utreda fördelar och 
nackdelar med olika boendealternativ för särskilt boende och eventuella 
serviceboenden i Jokkmokks kommun. 
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§ 57- fortsättning 
 
Ärendets beredning  

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 55. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-24. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxt- och utskotts beslut 2024-01-29, §  
6. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Jan Sjöberg (S) föreslår att bland övriga intressenter ha med KPR som 
exempel. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att uppdraget ska återredovisas till 
kommunstyrelsen senast i juni 2025. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att även oppositionen bereds plats i 
styrgruppen genom exempelvis gruppledarna.  
 
Kommunstyrelsen beslutar att arbets- och tillväxtutskottet ska utgöra 
styrgrupp. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Kopia till 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 58 Dnr 2019:491  
 
Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 
 

 Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
 att sälja fastigheten Jokkmokk 10:80 till en summa av 12 400 000 kr till 
Hotell Jokkmokk AB, 

 
 att arrendera ut mark till Hotel Jokkmokk AB, söder om fastigheten 
Jokkmokk 10:80 ned mot sjön Talvatis (ca 6000 m2), med undantag för 
befintlig gångväg/elljusspår,  
 
 att sälja del av Kyrkostaden 1:1 (cirka 3400 m2) för 100 000 kr till Hotel 
Jokkmokk AB, 
 
 att berörda arrendatorer på den aktuella delen av Kyrkostaden 1:1 erbjuds 
ersättningsmark inom Forsnäs industriområde, 
 

 att köparen står för kostnader för fastighetsreglering, samt 
 

att kommunen ställer sig positiv till att nya fastighetsägaren vill studera hur 
byggbar mark kan utökas. 

 __________ 
  

Ärendet  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen lät i samband med att frågan om 
försäljning blev aktuell under år 2019 låtit göra en besiktning och 
värdering/värdeutlåtande av fastigheten Jokkmokk 10:80, Hotel Jokkmokk. 
I och med en utdragen process och en pandemi så har affären av olika 
anledningar dragit ut på tiden. En reviderad värdering gjordes därav i slutet 
av år 2023.  
 
Hotel-fastigheten stod och står fortsatt inför ett renoveringsbehov, 
samtidigt som det krävs en anpassning för mer aktivitetsbasserad 
besöksnäring. Som hyresvärd är fastighetsägaren åtagen att hålla en status 
på lokalerna som möjliggör en förstklassigt Hotel. Det innebär i 
förlängningen att Jokkmokks kommun som fastighetsägare kommer att ha 
utmaningar att upprätthålla sitt åtagande utan att reinvesteringar  
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§ 58- fortsättning 
 
genomförs. En reinvestering kan i ett senare skede delvis hanteras genom 
avtalsförhandling. Renoveringsbehovet beräknas vara på över 25 mkr i 
dagens värde, grundat på byggkompetens renoveringskalkyl från 2018. 
 
I föregående diskussioner har det framkommit tre alternativ för 
fastighetens framtid. Det tredje alternativet är ej ett troligt alternativ utan 
föregående omförhandling av hyresavtal och troligt genomförande av 
reinvesteringar för att först uppfylla gällande avtal.  

 
1. Nuvarande fastighetsägare investerar, utvecklar och förhandlar 

framtida hyresavtal i syfte att upprätthålla sitt åtagande som hyresvärd. 
2. Fastigheten säljs till befintlig hyresgäst som i sin tur säkrar framtida 

satsningar. 
3. Att om nuvarande hyresgäst ej vill köpa fastigheten ställa ut den på 

öppna marknaden till försäljning. Nuvarande hyresgäst har 
besittningsrätt och följer med affären med avtalade rättigheter och 
skyldigheter.  

 
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår: 

 
- att sälja fastigheten Jokkmokk 10:80 till en summa av 12 400 000 kr, 
- att arrendera ut mark till Hotel Jokkmokk AB, söder om fastigheten 

Jokkmokk 10:80 ned mot sjön Talvatis (ca 6000 m2), med undantag för 
befintlig gångväg/elljusspår. 

- att sälja del av Kyrkostaden 1:1 (cirka 3400 m2) för 100 000 kr till Hotel 
Jokkmokk AB 

- att berörda arrendatorer erbjuds ersättningsmark inom Forsnäs 
industriområde, 

- att köparen står för kostnader för fastighetsreglering 
- att besluta att kommunen ställer sig positiv till att nya fastighetsägaren 

vill studera hur byggbar mark kan utökas. 
 
 Ärendets beredning 
  

Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-31. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 59 Dnr 2024:378 
 

Skrivelse gällande kostnader för ny skola i Vuollerim 
 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 
 att lägga ärendet till handlingarna. 
 ______________ 
 

Ärendet 
 
En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 
Jag vill få en ingående redovisning av kommunstyrelsens arbets- och 
tillväxtutskotts tidigare beslut gällande leasing av bilar och antagande om 
nybyggnad av skola i Vuollerim. 
 
Bakgrunden till min fråga är följande. Har kommunstyrelsens arbets- och 
tillväxtutskott gjort en konsekvensanalys inför dessa beslut som kan 
påverka kommunen kommande år, detta är något som jag önskar får svar 
på. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 56. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen (SD) daterad  2024-03-11. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande menar att delen av skrivelsen som gäller leasing av bilar har 
besvarats redan i en interpellation på kommunfullmäktige 2024-04-22. När 
det gäller nybyggnaden av skolan i Vuollerim så har den upphandlats enligt 
gängse regler och beslut har tagits av arbets- och tillväxtutskottet enligt 
gällande delegeringsordning där SD:s samarbetspartner Moderaterna har 
representation. 
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 § 60 Dnr 2024:639 

Förslag till ombyggnation av f.d. Engelmarkshuset 
 

Kommunstyrelsen beslutar 
 

att genomföra ombyggnationen, samt 
 

att ansöka om bygdemedel med 1 350 000 kr för ombyggnationen. 
 

 
Ärendet 

 
Fastigheten Kyrkostaden 1:227 är en av de äldsta, bevarade byggnaderna i 
Jokkmokks samhälle. Redan 1910 finns den på bilder tillsammans med 
samtida fastigheter som, exempelvis, Gamla Apoteket som också 
fortfarande finns kvar i grannkvarteret. 

 
Ambitionen med Engelmark är att det ska bli ett hus/företagshotell med 
inriktning mot kulturella och kreativa näringar. Det är ganska tydligt att det 
ofta är lyckosamt med företagshotell med en nisch. Gemenskapen mellan 
likartade företag men med lite olika inriktningar är bra för kreativiteten och 
skapar en bra plattform för ett utbyte företagen emellan.  

 
Renoveringen omfattar byte av invändigt ytskikt, med mål om en 
inflyttning hösten 2024. 

 
En renovering beräknas kosta cirka 1,8 miljoner kronor och avses att 
bygdemedelsfinansieras till 75%. 

 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen: 

 
Att besluta ansöka om 1 350 000 kr i bygdemedel för invändig renovering 
av f.d. Engelmarks. 

Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 58. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-12. 
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§ 60- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till arbets- och tillväxtutskottets förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 61 Dnr 2017:824 
 

Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 
1:2 

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 

 

 
Ärendet 

 
Hasseltornet AB ansökte 2017-08-11 om planbesked för att möjliggöra 
exploatering av den privatägda fastigheten Kåbdalis 1:2 för bostäder i form 
av parhus och villor. Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-30 att inleda 
planläggning av Kåbdalis 1:2. Samhälls- och infrastrukturfunktionen föreslår 
Kommunfullmäktige att besluta om att avbryta detaljplanearbetet 
avseende Detaljplan för Kåbdalis 1:2 utifrån följande skäl: 
  

• Det kan inte säkerställas att ett genomförande av detaljplanen inte 
kan komma att påverka grundvattentäkten.   

• Den miljökonsekvensbeskrivning som är gjord saknar tydliga 
bedömningsgrunder  

• Det saknas underlag som visar på att detaljplanen går att 
genomföra utifrån detaljplanens syfte och de förutsättningar som 
finns inom planområdet  

• Konsekvensbedömningar i planbeskrivning och 
miljökonsekvensbeskrivning korrelerar inte med de bestämmelser 
som finns på plankartan. Därav saknas grund för de 
ställningstaganden som är gjorda.   

 
Planarkitekt Matilda Johansson föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 

 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 61. 
Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2024-05-06. 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-10-30, § 65. 
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§ 61- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 62 Dnr 2024:640 
 

Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att förvärva föreslagen del av Jokkmokks Prästbord 1:1 av Svenska Kyrkan 
till ett belopp av 3 500 000 kr i syfte att säkra rekreationsområden. 

 

 
Reservationer 
 
Jan Sjöberg och Eva Näslund (bägge S) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Område på ca 74 ha föreslås att förvärvas av Svenska Kyrkan och överförs 
från fastigheten Jokkmokks prästbord 1:1 till Kvarnbo 1:1. Syftet med 
affären är att på lång sikt säkra det område som är viktigt ur perspektivet 
att främja tätortsnära aktiviteter och friluftsliv. I och med affären så säkrar 
kommunen möjligheten att utveckla de befintliga anläggningarna i området 
och att i framtiden ha möjlighet att tillföra nya satsningar och nya värden 
för tätortsnära aktiviteter och rekreation.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att förvärva föreslagen del av Jokkmokks Prästbord 1:1 av Svenska Kyrkan 
till ett belopp av 3 500 000 kr i syfte att säkra rekreationsområden. 

 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 59. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-19. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 63 Dnr 2024:641 
 

Förfrågan om fastighetsköp av del av Porjus 1:4 
 

Kommunstyrelsen beslutar 
 

att sälja  markerad del på 600 m2 av fastigheten Porjus 1:4 till Genesis 
Digital Asset till en summa av 15 000 kr, samt 
 
att köpare står för kostnader för fastighetsreglering.  

 

 
Ärendet 

 
Genesis Digital Assets som driver datahallarna i intilliggande fastighet har 
ett behov av att utöka sin fastighet för att kunna vidareutveckla sin 
verksamhet. Marken som försäljningen avser är en markbit som är inklämd 
mellan fastigheten för nuvarande datahallar och ett grönområde. På grund 
av brand och säkerhetsregler, yta för underhåll av transformatorer och 
materialhantering så behöver verksamhetsutövaren en utökad yta för sin 
verksamhet. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att sälja  600 m2 av fastigheten Porjus 1:4 till Genesis Digital Assets, till en 
summa av 15 000 kr. 
 
Att köpare står för kostnader för fastighetsbildning. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 60. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-20. 
 
 
 
 
Kopia till 
Köparen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 64 Dnr 2020:946 
 

Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta planeringsstrategin. 

 

 
Ärendet 

 
Sedan 1 april 2020 ska varje kommun ta fram en planeringsstrategi senast 
24 månader efter ett ordinarie val. Syftet med planeringsstrategin är att 
bidra till en mer kontinuerlig översiktsplanering för att hålla 
översiktsplanen aktuell. Kommunen ska därför ta ställning till ändrade 
planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens aktualitet samt 
kommunens fortsatta arbete med översiktsplanering. I planeringsstrategin 
ska kommunen även bedöma översiktsplanens användbarhet och i vilken 
utsträckning den är vägledande i efterföljande planering och lovärenden.  
Jokkmokks kommuns översiktsplan består av två delar. Dels gällande 
kommunomfattande översiktsplan från 2011, dels ett tematiskt tillägg för 
landsbygdsutveckling i strandnära lägen (LIS) från 2021.  
 
Sammanfattningsvis bedöms gällande kommunomfattande översiktsplan i 
sin helhet fortsatt vara tillräckligt aktuell för att ge en god vägledning i 
plan- och lovärenden. Det finns däremot områden och ställningstaganden 
som behöver ses över och revideras. De gäller bland annat klimat, 
riksintressen, energi, rennäring och näringsliv samt markanvändning i vissa 
orter. Gällande tematiskt tillägg, LIS-planen, bedöms fortsatt vara aktuell.  
Även om översiktsplanen övergripande bedöms som aktuell och ge god 
ledning behöver delar arbetas om och förtydligas för att hållas aktuell 
utifrån nya planeringsunderlag, lagstiftning och markanvändningsbehov. 
Sedan 2021 pågår därför arbete med att ta fram ny kommunomfattande 
översiktsplan. Förslag till ny översiktsplan bedöms gå ut på samråd vintern 
24/25.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår att 
anta planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
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§ 64- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-28. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 62. 
Förslag till planeringsstrategi daterad 2024-05-08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 65 Dnr 2024:643 
 

Förslag till inriktning för dimensionering av Kvikkjokks 
reningsverk 

 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att dimensionera Kvikkjokks reningsverk för en fortsatt nybyggnation av 
fastigheter i Kvikkjokk till ett totalt antal av 900 PE, personekvivalenter. 

 

 
Ärendet 

 
Avloppsreningsverket i Kvikkjokk är dimensionerat för 400 
personekvivalemter (pe) och belastning ligger idag strax under denna idag. 
Planer på nytt hotell och stugor innebär att reningsverkets kapacitet inte 
kommer att kunna hantera någon tillkommande bebyggelse efter att ett 
nytt Hotel har uppförts. Reningsverket är också i stort behov av renovering 
varför Jokkmokks kommun bör planera för att bygga ett nytt 
avloppsreningsverk intill det befintliga. Förslaget ligger i linje med nu 
gällande översiktsplan och rekommendationen att den befintliga 
bebyggelsen i första hand ska förtätas för att befintliga tekniska 
anläggningar ska kunna utnyttjas. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att dimensionera Kvikkjokks reningsverk för en fortsatt nybyggnation av 
fastigheter i Kvikkjokk till ett antal av 900 PE, personekvivalenter. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 63. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-12. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att det förtydligas att det är totalt 900 PE, 
personekvivalenter. 
 
Kopia till 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström. 
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 § 66 Dnr 2024:379 
 

Skrivelse angående gator i Jokkmokks samhälle 
 

Kommunstyrelsens beslutar  
 
att lägga ärendet till handlingarna. 

 

 
Ärendet 

 
En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 
Jokkmokks kommun har i sin version ett uttalat mål att vara en 
välkomnande och fin kommun som kan attrahera besökare, vilka på sikt 
kan tänka sig att bosätta och verka i Jokkmokk. Då är det av största vikt för 
kommunen att visa upp ett samhälle som är välskött både när det gäller 
gator och övriga områden såsom parker och andra grönområden. 
 
Jag har under en lång tid varit i kontakt med ett antal medborgare boende i 
Jokkmokks centrala samhälle, där flertal tycker att vårt gatuunderhåll är 
eftersatt i stora delar av tätorten. I synnerhet centrala delen av samhället, 
det gäller gatorna Porjusvägen, Klippgatan och Föreningsgatan. Dessa gator 
är enligt synpunkter som jag har erhållit viktiga för att visa våra besökare 
på ett samhälle som är välskött och med bra underhåll. 
 
Kommunen behöver sedan göra en total översyn av hela gatuunderhållet i 
Jokkmokks samhälle och snarast återkomma med en budget för ändamålet 
att upprusta gator i centralorten inför kommande investeringar åren 2025-
2026. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 64. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen (SD) daterad 2024-03-12. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström informerar 
hur gatukontoret arbetar med planering av gatuunderhållet. 
 
Ordförande förklarar att kommunen är medveten om problemet och att 
det är en kostnadsfråga var man ska lägga resurser på. Varje ledamot i  
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§ 66- fortsättning 
 
kommunstyrelsen kan lägga egna förslag i budgetarbetet däribland mer 
medel till gator och vägar. 
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 § 67 Dnr 2024:435 
 

Bygdemedelsansökan- Vuollerims Motorförening, utveckling 
av motoranläggningen 

 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att tillstyrka 115 876 kronor i bygdemedel för kostnaden för RC bilbanan 
och målning av linjer. För övriga investeringar bör även andra 
finansieringslösningar först sökas. 

 

 
Ärendet 

 
En bygdemedelsansökan på 554 494 kr har inkommit från Vuollerims 
Motorförening. Medlen ska gå till utveckling av befintlig motoranläggning. 
 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har berett ärendet. 
 
Vuollerims Motorförening bildades 1994. Sedan 2006 har föreningens 
verksamhet varit inriktad på karting/gokart, en gren inom bilsport där man 
kör små bilar på asfaltbana. Föreningen har en anläggning i Letsi. 
Utmärkande för anläggningen är att man ha satsa på anpassning och 
Vuollerims Motorförening är enda motorföreningen i Sverige som har 
handikappanpassade bilar som rörelsehindrade personer kan köra själv.  
 
Projektet som föreningen nu söker bidrag för består av fyra delar, alla 
handlar om att utveckla befintlig anläggning i Letsi. 
 
• RC bilbana (bana för radiostyrda bilar) 
• Målning av linjer (go-cartbana)  
• Duschbyggnad och avloppsanläggning  
• Camping  
 
En RC bana är bilbana för radiostyrda småbilar. Inom föreningen pågår ett 
utvecklingsarbete för att få igång en RC-sektion.  
 
Duschbyggnad och camping är i första hand är avsedda för användning 
under tävlingen Norrlandscupen. Det är en kartingtävling som pågår under 
två dagar i juli, plus cirka två dagars träning före. Det finns bestämmelser 
som säger att deltagarna inte får campa inne i depån, det vill säga området 
där fordon och mekcenter finns. Camping ska ske utanför detta område,  
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§ 67- fortsättning 
 
varför man har behov av att anlägga ett campingområde. Duschbyggnaden 
är för att tävlande ska kunna duscha på plats i stället för på hotellet i 
Vuollerim.  
 
Anläggningen i Letsi brukar varje höst och vår erbjuda gokart-skola som 
leder till en licens. Denna är öppen för alla från sex år och uppåt. I 
dagsläget är det i hög grad personer som inte bor i kommunen som anmält 
sig till denna skola.  
 
Av ansökan framgår att föreningen även har en verksamhet med uthyrning 
med bland annat turister och företag som målgrupp.  
 
Vuollerims Motorförening uppbär föreningsstöd/verksamhetsbidrag från 
kultur- och fritidsnämnden om 20 000 kronor per år under åren 2024, 2025 
och 2026. Föreningen har en stabil ekonomisk situation.  
 
Enligt riktlinjer (dnr 2014:162) är stöd till föreningslivet på 
prioriteringsplats sex av sju punkter. I dessa riktlinjer sägs också att för 
föreningar gäller att bidragsnivån följer totalsumman av satsningen:  
o Upp till 250 000 kr  80% 
o 250 001 – 500 000 kr   70% 
o 500 001 – 1 000 0000 kr  60 % 
o Över 1 000 0000 kr   50 % 
 
Kultur- och fritidsnämnden antagit riktlinjer (dnr 2023:1026) som säger att 
vissa punkter är prioriterade vid ansökningar från ideella föreningar, 
nämligen verksamhet för barn och unga, för personer med 
funktionsnedsättningar, jämställdhet och mångfald, fysisk aktivitet och 
folkhälsa, hållbarhet och omställning samt att föreningen har en långsiktig 
planering för sin verksamhet.  
 
Vid beslut kan det beaktas att planerad investering bidrar till ett rikt utbud 
av fritidsaktiviteter i kommunen genom att föreningen är den enda som 
har bil/motor som inriktning. Föreningens tävlingsverksamhet bidrar till att 
sätta Jokkmokk ”på kartan” och lockar besökare från andra delar av länet 
och landet. Att tävlingar kan genomföras på ett säkert sätt som är i enighet 
med gällande bestämmelser är av vikt. Därtill är den aktuella anläggningen 
anpassad till personer med funktionsnedsättning, och det anges att aktuell 
investering inkluderar anpassning (duschrum). 
 
Vid beslut kan det dock också beaktas att cirka 80 procent av kostnaderna  
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§ 67- fortsättning 
 
– duschbyggnad/avloppsanläggning samt campingen – handlar om 
investeringar som vad undertecknad förstått skulle nyttjas i begränsad 
omfattning. I dagsläget handlar det om ett tävlingstillfälle under några 
dagar per år. Anläggningen nyttjas under dessa dagar inte främst av 
kommuninvånare, utan av personer från andra delar av länet/landet.  
 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har tre olika förslag till beslut 

 
Tillstyrka bygdemedel upp till 60% av hela satsningen 
Om kommunen tillstyrker bygdemedel med upp till 60 procent av 
satsningen blir summan 533 506 kr (kostnad för container borträknad från 
totalbudget). Det kan vara en idé att tjänsteperson och beslutsfattare före 
sådant beslut besöker anläggningen på plats för att få en bättre 
uppfattning om vad investeringen innebär.  

 
Tillstyrka bygdemedel upp till 30% av hela satsningen 
Om kommunen tillstyrker bygdemedel med upp till 30 procent av 
satsningen blir summan 266 753 kronor (container borträknad). Det skulle 
innebära att föreningen behöver hitta ytterligare finansiering om samma 
summa. Det skulle exempelvis kunna vara egna medel (befintliga eller 
insamling), medel från Sparbanken Nords samhällsengagemang, Svenska 
Bilsportförbundet, sponsring eller andra bidragsgivare.  
 
Tillstyrka bygdemedel upp till 80% för RC bilbana och målning av linjer 
Kostnad för RC bilbana och målning av linjer är beräknat till 144 845 kronor 
(kostnad för container borträknat). Enligt riktlinjer kan föreningar få 
bygdemedel för upp till 80 procent av investeringar upp till 250 000 kronor, 
vilket här motsvarar 115 876 kronor.  

    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 65. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-05-
07. 
Komplettering inkommen 2024-05-07. 
Bygdemedelsansökan från Vuollerims Motorförening inkommen 2024-04-
03. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande och Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) föreslår att  
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§ 67- fortsättning 
 
kommunstyrelsen tillstyrker 115 876 kronor i bygdemedel för kostnaden 
för RC bilbanan och målning av linjer för övriga investeringar bör andra 
finansieringslösningar först sökas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Sökande 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 68 Dnr 2011:1086 
 

Förslag till förändringar av riktlinjerna för rabatterade 
bussresor för unga 

 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta löpande giltighetstid för rabatterat busskort i samband med att 
Länstrafiken inför nytt biljett- och betalsystem.  

 

 
Ärendet 

 
Länstrafiken i Norrbotten får ett nytt betal- och biljettsystem. Nuvarande 
busskort upphör att fungera, i stället introduceras en ny app. Köpet för 
rabatterade bussresor kommer att ske på busstationen, därefter skickar 
försäljningsstället ”betalningsmedlet” till resenären som i sin tur har laddat 
ner och registrerat sig i appen med sin email. På sikt finns 
utvecklingsmöjligheter att både köp och möjlighet att fylla på 
”betalningsmedlet” kan göras direkt i appen.  
 
En annan förändring är att ungdomskortet kommer att ha löpande 
giltighetstid på 6 eller 12 månader från och med inköpsdatum, i stället för 
fast giltighetstid som tidigare. Vilket gör att ungdomskortet blir mer 
flexibelt och rättvist. Det nya betalsättet träder i kraft under hösten 2024, 
som innebär att den nya lösningen börjar gälla från den 1 juli. 
 
Utredare Marietta Norlén föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att anta löpande giltighetstid för rabatterat busskort i samband med att 
Länstrafiken inför nytt biljett- och betalsystem.  

    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 67. 
Tjänsteskrivelse från utredare Marietta Norlén daterad 2024-04-24. 
Förslag till reviderade riktlinjer för rabatterat busskort för unga för 
bussresor inom Jokkmokks kommun. 
 
Kopia till 
Utredare Marietta Norlén 
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 § 69 Dnr 2024:41 
 

Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på 
Kaitumgården för pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionshinder 

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per timme, maximalt 3 
timmar per vecka och förening, för pensionärsföreningar och föreningar 
som verkar inom området funktionshinder. 

 

 
Ärendet 

 
Ordförande för kultur- och fritidsnämnden har i väntan på kultur- och 
fritidsnämndens beslut initierat ett ärende om att införa en tillfällig 
avgiftsändring för hyra av badanläggningen vid Kaitumgården för 
pensionärsföreningar/föreningar som verkar inom området funktionsrätt. 
Ordförande föreslår att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per 
timme i enlighet med tjänstepersonförslaget som presenterades för kultur- 
och fritidsnämnden den 20 mars. 
 
Inom kultur- och fritidsnämnden pågår en översyn av hyresavgifter för 
kommunalt ägda idrottsanläggningar. Nämnden fick ett 
tjänstepersonsförslag presenterat 2024-03-20 (§14, dnr 2024:1) och 
beslutade att uppdra till förvaltningen att bearbeta förslaget för att ta upp 
frågan igen vid kommande nämndssammanträde. Efter ett nämndbeslut 
kan ett förslag presenteras för kommunfullmäktige, vilket innebär att 
beslut om förändrade avgifter kan fattas tidigast i om ungefär ett halvår.  
 
Frågan om hyresavgift för Kaitum har även aktualiserats genom ett 
medborgarförslag som inkom 2023-03-17 från Karin Höög, Margaretha 
Danielsson m.fl. (Dnr 2023:261) Medborgarförslaget var att föreningar som 
hyr Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra än för Östra simhall. Kultur- 
och fritidsnämnden besvarade medborgarförslaget 2024-03-20 (§ 15) med 
information om pågående översyn, och att förslaget om lägre avgifter för 
pensionärsföreningar kommer att beaktas i denna.  
 
Föreningar betalar i dagsläget 200 kronor i timmen för att hyra badet på 
Kaitumgården. Privatpersoner och företag betalar 450 kronor i timmen.   
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§ 69- fortsättning 
 
Det förslag som presenterades för kultur- och fritidsnämnden 2024-03-20  
innefattade bland annat att pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionsrätt istället för 200 kronor per timme får en 
avgift om 100 kronor per timme. 

    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 68. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-05-
06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 70 Dnr 2024:409 
 

Skrivelse gällande kommunala skolors likställighet 
 

Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avslå yrkandet om ytterligare beslut om likställighetsprincipens rådande 
då det i gällande lagstiftning och förordnanden tydligt framgår hur skolan 
styrs och följs upp.   

 

 
Ärendet 

 
En skrivelse gällande kommunala skolors likställighet har inkommit från 
Asbjörn Thunborg.  
 
Likställighetsprincipen är central i kommunallagen. Principen bakom 
handlar både om ekonomisk rättvisa, att kommunmedlemmarna inte ska 
särbehandlas samt att de som är i samma situation ska behandlas lika. 
 
Moderaterna Jokkmokk ser det som angeläget att säkerställa denna princip 
i synnerhet bland de kommunmedlemmarna som vistas i våra kommunala 
skolor och yrkar därför: 
 
Att kommunstyrelsen beslutar att likställighet ska råda på kommunens alla 
skolor i synnerhet angående skol- och arbetsmiljö. 
 
Skolchef Helen Isaksson Spik har berett ärendet. 

 
Arbetsmiljölagen reglerar arbetsmiljö och har som ändamål att förebygga 
olycksfall och ohälsa i arbetet samt även i övrigt uppnå en god 
arbetsmiljö.   
 
Jokkmokks kommun bedriver ett systematiskt arbetsmiljöarbete enligt 
årshjul. Det systematiskt arbetsmiljöarbete innebär bla att undersöka, 
genomföra och följa upp verksamheten på ett sådant sätt att ohälsa och 
olycksfall i arbetet förebyggs och en tillfredsställande arbetsmiljö uppnås. 
Det systematiska arbetsmiljöarbetet sker i samverkan med arbetsgivare, 
medarbetare och skyddsombud och följs upp årligen.  
  
Skolans styrs till stor del av skollagen. Skollagen innehåller grundläggande 
bestämmelser om skola och förskola. Där regleras rättigheter och 
skyldigheter för barn, elever och deras vårdnadshavare. I skollagen finns  
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§ 70- fortsättning 
 
också skolans och huvudmannens ansvar för verksamheten beskrivet.  

  
Förutom skollagen regleras skolan av:   
• Läroplaner 
• Föreskrifter 
• Diskrimineringslag 
• Kommunallagen 
• Förvaltningslagen 
• Offentlighets- och sekretesslagen 
• Barnkonventionen som lag.  

 
Det finns flera myndigheter som ansvarar för olika saker inom skolan. 
Skolverket, Skolinspektionen, Barn- och elevombudet och 
Arbetsmiljöverket arbetar alla med skolfrågor på olika sätt.  
 
Skolinspektionen bedömer och inspekterar skolor. Skolinspektionen 
arbetar för att alla barn och elever ska få en likvärdig utbildning av god 
kvalitet i en trygg miljö.   
 
Skolverket och Skolinspektionen arbetar bland annat för att skolorna ska 
genomföra och följa de pedagogiska mål och riktlinjer som regering och 
riksdag har beslutat om.   
 
Skolinspektionen och Arbetsmiljöverket inspekterar skolor utifrån deras 
olika ansvarsområden.  
 
Barn- och elevombudet (BEO) är en del av Skolinspektion. Barn och elever 
som känner sig dåligt behandlade i skolan kan vända sig till BEO.   
 
Skolans arbete styrs främst av skollagen och arbetsmiljölagen. 
Arbetsmiljöverket följer upp att arbetsmiljölagen följs på landets skolor och 
andra arbetsplatser. Arbetsmiljöverket inspekterar att arbetsmiljön på 
skolan och skolgården är säker. Skolinspektionen följer upp att skollagen 
följs i landets skolor. Skolinspektionen har ansvar för att inspektera att 
elever inte utsätts för kränkande behandling av andra elever eller av de 
som arbetar på skolan. Hot, våld och mobbning är exempel på kränkande 
behandling. Barn- och elevombudet (BEO) utreder anmälningar om 
mobbning och kränkande behandling i skolan. De kan företräda enskilda 
barn och elever i domstol. Skolverkets uppgift är att se till att skollagen och 
läroplaner följs. Skolverket tar fram kursplaner och betygskriterier och har 
hand om nationella prov. Skolverket arbetar för att alla barn och ungdomar  
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§ 70- fortsättning 
 
i Sverige ska få en bra utbildning.  
 
Då det i grund och botten finns en tydlig lagstiftning kopplat till kommuner, 
skolor och arbetsmiljö anser utredaren att det inte förkommer fog för 
ytterligare beslut om att dessa lagar och förordningar skall efterföljas.   
 
Skolchef Helen Isaksson Spik föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att avslå yrkandet om ytterligare beslut om likställighetsprincipens 
rådande då det i gällande lagstiftning och förordnanden tydligt framgår hur 
skolan styrs och följs upp.   

 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från skolchef Helen Isaksson Spik daterad 2024-05-26. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 69. 
Skrivelse från Asbjörn Thunborg (M) daterad 2024-03-25. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
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 § 71 Dnr 2023:390 
 

Förslag till förändringar av kommunstyrelsens 
delegeringsordning gällande beslut inom 
renhållningsförordningen och kommunens flaggpolicy 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att förändra delegeringsordningen i enlighet med upprättat förslag. 

 ____________ 
 
Ärendet 
 
Ett förslag till förändringar och förtydligande av kommunstyrelsens 
delegeringsordning gällande vem som får fatta besluta inom kommunens 
renhållningsordning och beslut utöver kommunens flaggpolicy har tagits 
fram. 
 
Tidigare har bara gatuchefen fått fatta beslut enligt renhållningsordningen i 
det nya förslaget i delegeringsordningen så får även ansvarig handläggare 
den möjligheten. 
 

 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 72. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-03-
01. 
Förslag till reviderad delegeringsordning för kommunstyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 72  Dnr 2023:1170 
 

Svar på medborgarförslag – Att Jokkmokks kommun ska bli 
vänort till en ukrainsk kommun 

 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att i grunden ställa sig positiv till medborgarförslaget men på grund av 
resursbrist ej för nuvarande arbeta vidare med förslaget. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Silva Herrmann. 
 
Förslagsställaren föreslår att kommunen via initiativet Cities4Cities 
undersöker möjligheten att bli vänort till en ukrainsk kommun och 
proaktivt tar kontakt med möjliga vänorter i Ukraina för att sluta ett 
vänortsavtal snarast. Jag föreslår också att kommunen utser en ansvarig 
person inom kommunförvaltningen som har mandat att fylla 
vänortsförbindelsen med liv. Föreningar och allmänheten i Jokkmokk ska 
informeras om processen för att hitta en vänort och får hjälp och stöd för 
att bli delaktiga i utbyte med vänorten. 
 
Utredare Magdalena Fjellner har berett medborgarförslaget. 
 
Cities 4 Cities är ett exempel på organisationer som stödjer svenska 
kommuner som vill ingå olika typer av samverkan och utbyte med 
ukrainska kommuner eller orter. Andra exempel är den ideella föreningen 
Internationellt centrum för lokal demokrati samt SKR, genom SALAR 
International.   
 
Exempel på utbyte och innehåll i samverkansavtal som kan ses i dagsläget 
hos kommuner kopplade till bland andra Cities 4 Cities kan vara: 
- Läger/kolloverksamhet för barn och ungdomar 
- Utbyte kring frågor kopplade till krisberedskap eller krishantering 
- Utbyte kring frågor om demokrati 
- Utbyte kring hållbarhetsfrågor 
- Ungdomars inflytande 

 
Ett vänortavtal bör betraktas som ett långsiktigt formaliserat åtagande. 
Enligt SKRs enkätundersökning ”Internationella samarbeten” är den  
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§ 72- fortsättning 
 
vanligaste samordningsformen avseende vänortssamarbeten att en särskild  
tjänsteperson ansvarar för arbetet och det vanligaste att 
vänortssamarbetet finansieras av egna medel alternativt EU-medel. Det 
största mervärdet av internationellt engagemang uppges vara 
kompetensutveckling och verksamhetsutveckling medan brist på tid och 
brist på finansiering upplevs som hinder i de internationella 
engagemangen, men även att det internationella arbetet inte är prioriterat 
inom organisationen. SKL:s mätningar 2018 tyder på att antalet kommuner 
och landsting/regioner som har vänorter har minskat. Bilden är att 
vänortssamarbeten avslutas för att i stället satsa på verksamhetsutveckling 
via projekt. Vänortssamarbeten upplevs resurskrävande och svåra att hålla 
livaktiga. 
 
I syfte att upprätthålla ett långsiktigt åtagande som på ett positivt sätt 
medverkar till utveckling hos båda vänorter tycks det viktigt med ett brett 
engagemang i hela den kommunala organisationen, både på 
tjänstepersons- och politisk nivå, men även inom civilsamhället. Tid och 
resurser behöver avsättas i tillräcklig omfattning, vilket i ett 
inledningsskede kan vara svårt att uppskatta. Om projekt inom 
vänortssamarbetet planeras genomföras med externa medel krävs även 
kompetens, i syfte att utforma, hitta finansiering och genomföra projekt 
inom de samverkansområden som vänortsavtalet omfattar.  
 
Utredare Magdalena Fjellner bedömer att den kommunala organisationen 
behöver tillskjutas resurser om ett vänortssamarbete ska utvecklas inom 
ordinarie verksamhet. Resurserna bör möjliggöra ett långsiktigt 
engagemang. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 73. 
Tjänsteskrivelse från utredare Magdalena Fjellner daterad 2024-04-04. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-12-11, § 88. 
Medborgarförslag från Silva Herrmann inkommen 2023-11-13. 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 73 Dnr 2024:593 
 

Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
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§ 73- fortsättning 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 

 
Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 74. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-05-
07. 
Redovisning medborgarförslag och motioner under beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 74 Dnr 2023:97 

Val av ny ledamot i hälso- och brottsförebygganderådet 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att bordlägga ärendet. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Kommunstyrelsen har att utse en ny ledamot som hälso- och 
brottsförebygganderådet efter Tord Larsson (S) som avsagt sig sin plats.  

 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunstyrelsen 
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§ 75 Dnr 2024:708 

Remissvar på Renmarksutredningen- Jakt- och fiske i 
renbetesland, SOU 2023:46 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avge yttrande i enlighet med upprättat förslag. 

 ____________ 
  

Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 
 
Jokkmokks kommun har fått delbetänkande Jakt och fiske i renbetesland, 
SOU 2023:46, på remiss. 
 
Ett förslag till yttrande har tagits fram. 
 
Från Jokkmokks kommun anser vi att utredningens direktiv om upplåtelse 
av jakt och fiske på statens mark ovanför odlingsgränsen är en viktig fråga. 
Där anser vi att den upplåtelsen ska förvaltas lokalt inom vår kommun. En 
sådan förvaltning ska innehålla deltagare från kommunens förvaltning, 
samebyar, lokal jaktvårdskrets och lokala fiskevårdsföreningar. Här bör 
kommunens förvaltning inneha ett ordförandeskap 
  
Den statliga medverkan kan bli som adjungerad, ej som beslutsmässig 
part/deltagare. Generellt så anser vi från Jokkmokks kommun att statlig 
förvaltning/ägande av skog, mark och vatten inte är något som driver en 
samhällsutveckling i vår kommun. Det kan hellre uppfattas som något som 
hindrar en framtida utveckling av näringar kopplad till mark och vatten. 
  
Vi vill se jakt och fiske som en hållbar miljöresurs som ska lämna märkbara 
effekter i vår kommun. Jakten och fisket ska framgent kunna generera 
arbetstillfällen till samebyar, organisationer och övriga lokala företag som 
finns etablerade i de områden i vår kommun som berörs. 
  
Jokkmokks kommun menar också att en lokal förvaltning måste ges 
möjligheterna att utforma regler för jakten och fisket så att de lokala 
intressena tillgodoses i första hand. Med det avses samebyars, lokala jakt-  
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§ 75- fortsättning 
 
och fiskeorganisationers egna rådighet att tillsammans utveckla det 
regelverk som ska gälla inom det berörda området. 
  
Det innebär i korta ordalag att boende i vår kommun prioriteras. 
Rennäringen kan tillsammans med övriga i en lokal förvaltning med kort  
 
varsel ta viktiga beslut. Jakt- och fiskeintressena kan tillsammans med 
rennäringen utveckla och förvalta området med inriktning på att i första 
hand tillgodose det lokala behovet. Där behöver också ett regelverk 
utformas så att utländska jägare endast får tillgång till jakt om de åtföljs av 
utbildade lokala guider. 
 

 Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
Remiss Jakt- och fiske i renbetesland ,SOU 2023:46. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår med instämmande av Karin Vannar (SV), Viktor 
Segerström (V) och Henrik Blind (MP) på att kommunstyrelsen avger 
yttrande i enlighet med framtaget förslag. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Regeringskansliet 
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 § 76 Dnr 2024:677 
 

Revisionsrapport- Granskning av kommunala driftsprojekt 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att uppdra till kommunchefen att utveckla befintliga riktlinjer enligt 
revisorernas rekommendationer. 

 

 
Ärendet 

 
Revisionen har genomfört en granskning av kommunala driftsprojekt. 
Syftet med granskningen har varit att bedöma om kommunens driftprojekt 
bedrivs på ett ändamålsenligt sätt och med tillräcklig intern kontroll. 
Granskningen har inriktas mot styrning och uppsikt av kommunala 
driftsprojekt samt projektet Midnattssolens trädgård. 
Utifrån genomförd granskning är vår samlade bedömning att kommunens 
driftprojekt inte helt bedrivs på ett ändamålsenligt sätt. Den interna 
kontrollen inom granskade områden bedöms inte vara helt tillräcklig. 

 
 Vi har framförallt gjort följande iakttagelser: 
 

• Kommunen saknar heltäckande riktlinjer för kommunala driftprojekt. 
Förekommande riktlinje omfattar inte samtliga faser i ett projekts 
livscykel. 

• Kommunen har riktlinjer för direktupphandling. Riktlinjerna motsvarar i 
allt väsentligt krav som ställs i lagen om offentlig upphandling (LOU). 

• Jordbruksverket (finansiär) och Jokkmokks kommun (projektägare) har 
olika uppfattningar huruvida upphandling i projektet Midnattssolens 
trädgård skett i enlighet med upphandlingslagstiftning. 
Förvaltningsrättens dom (2023) kan tolkas som att upphandling skett 
enligt gällande lagstiftning. 

• Till följd av att kommunens upphandlingspolicy inte omfattar 
“Förhandlat förfarande” saknar vi förutsättningar att granska följsamhet 
till interna anvisningar. 

• Kultur- och fritidsnämnden har i delegationsordning preciserat vilka 
typer av beslutsärenden som har delegerats till andra organ. Eftersom 
delegationsordningen inte omfattar ärendetypen “Upphandling” är vår 
tolkning att alla upphandlingsbeslut ska tas av nämnden. 

• Beslut om upphandling av projektledare i Midnattssolens trädgård har 
inte tagits av behörigt beslutsorgan. 

• Styrelsen kan belägga att den i viss grad utövar styrning och uppsikt  
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§ 76- fortsättning 
 

över driftprojekt. Styrning och uppsikt är dock varken systematiskt eller 
heltäckande. 

• Förekommande riktlinjer för projekt (2020) reglerar inte hur driftprojekt 
följas upp, rapporteras och utvärderas av den politiska organisationen. 

 
 Efter genomförd granskning lämnar vi följande rekommendationer: 
 

• Att kommunstyrelsen utvecklar befintliga riktlinjer för 
projektverksamhet. 

• Att kommunstyrelsen prövar om styrning och kontroll av drift- 
respektive investeringsprojekt ska ske på ett likartat sätt. 

• Att kultur- och fritidsnämnden - i pågående översyn av 
delegationsordningen - prövar hur beslutsorganisation för 
upphandlingsärenden ska vara utformad. 

   
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från revisorerna daterad 2024-05-14. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Revisorerna 
Kommunchef Lars Eriksson 
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  § 77  Dnr 2024:709 
  

Uttalande om regionledningens nedskärningar på 
Hälsocentralen i Jokkmokk 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta uttalandet.  

 ____________ 
 
 Ärendet 
 

Ordförande har inkommit med förslag till uttalande om regionledningens 
nedskärningar på Jokkmokks Hälsocentral. 
 
I Hälso- och sjukvårdslagen (HSL) står att målet med hälso- och sjukvården 
är en god hälsa och en god vård på lika villkor för hela befolkningen. 
Vården ska ges med respekt för alla människors lika värde och för den 
enskilda människans värdighet. 
  
Där kan vi kort konstatera att Region Norrbottens ledning har bestämt att 
det inte gäller för innevånarna i Jokkmokks kommun. 
  
Jokkmokks kommun står inför många positiva utmaningar. Ett näringsliv 
som står inför många investeringar för att utveckla befintlig verksamhet 
och för att starta upp inom nya områden. Nu senast i dagarna söker 
Vattenfall planbesked inför en investering i vätgasområdet där Jokkmokks 
kommun kommer att spela en central roll inom den energisektorn. 
  
I det läget så gör Regionledningen en kraftfull markering mot Jokkmokks 
kommun och den positiva utveckling som vi står inför genom sin drastiska 
nedskärning av Hälso- och sjukvården i vår kommun. Det är inte den signal 
vi förväntade av en Regionledning som säger sig arbeta med regional 
utveckling. För oss i Jokkmokks kommun upplevs det nu som om 
Regionledningen aktivt motarbetar en positiv utveckling hos oss. 
Regionledningens regionala näringslivsarbete verkar för oss vara en variant 
av "Kejsarens nya kläder". Man är naken. 
  
Tyvärr så visar Regionledningen att det finns ingen planering för att 
återuppta obs-verksamhet och akut/jour som är det har varit tills nu. Det 
finns ingen plan och inget datum för när verksamheten ska fungera fullt ut 
igen. Det pratas om en "ambition" att öppna till hösten. Det är ett  
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§ 77- fortsättning 
 
fullständigt nonsensbesked. Den "ambition" som Regionledningen flera 
gånger uttryckt är i våra ögon noll och inget värd. 
 
Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Region Norrbotten 
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§ 78 
 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 

 
2.12 Beslut om lönerevision och generellt löneutrymme samt riktlinjer för lönesättning och 
andra förmåner 

 
Beslut 2024-03-25, § 42, Beslut att anta reviderade riktlinjerna för feriearbeten 
 
Beslut 2024-05-20, § 54, Beslut om förtydligande gällande beslut om att stå för 
ansökningsavgiften för undersköterskors skyddade yrkestitel samt tillägg av fråga om 
arbetsmiljön och personalomsättning 
 
3.18 Beslut om upphandling och tecknande av avtal av varor och tjänster över 
direktupphandlingsgränsen samt fatta tilldelningsbeslut enligt budget eller av 
kommunfullmäktige beslutad investeringsbudget över 500 000 kr 

 
Beslut 2024-03-28, § 44, Beslut om tilldelning och avtalstecknande för upphandling av 
fiberläggning i Jokkmokks kommun 
 
Beslut 2024-05-20, § 52, Beslut om tilldelning och avtalstecknande för upphandling av 
företagshälsovård 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
 
4.16 Beslut om tidsbegränsat förbud mot framförande av snöskoter i fjällområden 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Ulldevis, Njunjes och Vaisaområdet, Sirges, mellan 
2024-04-14 och barmark. 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Kablaområdet, Jåhkågasska Tjiellde, mellan 2024-
05-06 och 2024-05-31. 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Tsähkokområdet, Tuorpon sameby, mellan 2024-
05-02 till 2024-06-05 
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§ 78- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Henrik Blind 
 
1.11 Övrigt yttrande av betydelse som på grund av ärendets innehåll kan bedömas utan 
behandling i kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
 
Yttrande angående bildande av naturreservaten Gánijvarrre, Ramsojávrre och Åssjeape 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 

 
1.13 Beslut om remittering av motion och medborgarförslag till vederbörlig handläggare, 
nämnd eller kommunalt bolag 

 
Medborgarförslag – Bussresor under sommarlov till barn som bor i byarna (dnr 2024:259) 
Beslut: Ärendet bereds av utredare Marietta Norlén och besvaras av kommunstyrelsen 

 
Medborgarförslag – Gratis buss till barn- och ungdomar under sommaren (dnr 2024:427) 
Beslut: Ärendet bereds av utredare Marietta Norlén och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Lokaler på Folkets Hus (dnr 2024:478) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 

 
Medborgarförslag – Utveckla Talvatisområdet (dnr 2024:477) 
Beslut: Ärendet bereds och besvaras av kultur- och fritidsnämnden 
 
Medborgarförslag – Elsparkcyklar (dnr 2024:476) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Fatjas- och Järtasjöns (dnr 2024:456) 
Beslut: Ärendet bereds av chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
och besvaras av kommunstyrelsen 

 
Medborgarförslag – Fler hundlatriner på Jokkmokks gångbanor och vägar (dnr 2024:486) 
Beslut: Ärendet bereds av gatuchef Conny Öhman och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Jokkmokksappen (dnr 2024:487) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Kottebana (dnr 2024:462) 
Beslut: Ärendet bereds och besvaras av kultur- och fritidsnämnden 

 
 Medborgarförslag – Marknadsför Jokkmokk (dnr 2024:470) 

Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 
 
 Medborgarförslag – Upprustning av Storknabben (dnr 2024:460) 

Beslut: Ärendet bereds av chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
och besvaras av kommunstyrelsen 
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 § 79 

Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  

 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1.      Från Regeringen 

- Beslut att avslå överklagandet av länsstyrelsens beslut om att 
interimistiskt förbjuda åtgärder vid Staloberget i Jokkmokks 
kommun  

 
2.      Från Lantmäteriet 

- Beslut om nya samiska ortnamn i västra Badjelánnda 
 
3.      Från Länsstyrelsen 

- Beslut om nytt antal gode män enligt fastighetsbildningslagen för 
Jokkmokks kommun 
- Beslut om bydgemedel med 1 000 000 kr till Porjus Golfklubb för 
byte av greener på golfbana 
- Beslut om bygdemedel med 100 000 kr för turistnod i Porjus 
- Beslut om bygdemedel med 200 000 kr till Jokkmokks 
Fiskevårdsföreningar till fiskevårdande åtgärder 

 
4.      Från Jokkmokks Nya Hembygdsförening 

- Skrivelse att Jokkmokks Hembygdsförening har avregistrerats 
 

5.  Från Investeringar i Norrbotten AB 
- Protokoll från årsstämma daterad 2024-04-11 

 
6.  Från Inlandskommunernas Ekonomiska Förening, IEF 

- Protokoll från styrelsemöte daterad 2024-03-22 
 

7.  Från PRO Jokkmokk 
-  Skrivelse angående hiss till scenen i Folkets Hus 
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8.  Från kommunfullmäktige 
-  Beslut 2024-04-22, § 34, beviljande av ansvarsfrihet för 2023 
 

9.  Från kultur- och fritidsnämnden 
-  Beslut 2024-03-12, § 3, fastställande av verksamhetsberättelsen för 
2023 

 
10.  Från kommunchef Lars Eriksson 

-  Kommunchefens rapport 
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 § 80 
 
 Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 
  Kommunstyrelsen beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 

____________  
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), kommunstyrelsens 
vice ordförande Henrik Blind (MP) och kommunchef Lars Eriksson 
informerar om senaste tidens arbete.  
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Plats och tid: Sessionssalen, Kommunhuset Jokkmokk, kl. 10:00-16:10 


 Ajourneringar: 12.00-13.00 och 14.25-14.45 


Beslutande ledamöter Roland Boman (FJK) 
Henrik Blind (MP) 
Viktor Segerström (V) 
Karin Vannar (SV) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
Eva Näslund (S) 
Jan Sjöberg (S) 
Birgit MeierThunborg (M) 
Thor-Erling Andreassen (SD)  


 


Övriga närvarande:   Lars Eriksson, kommunchef 
 Marcus Sjaggo, kommunsekreterare 
 Axel Landström, ekonomichef, §§ 51-55 


Erik Fagerström, chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen, § 
54 och § 57-66 
Björn Wäst, socialchef, § 57 
Stefan Andersson, tillväxtchef, §§ 61-62 
Marietta Norlén, utredare § 68 


 
Tid och plats för  
justering:   Digitalt senast 7 juni 2024 
 
Paragrafer:  48 - 81 


Underskrifter: Sekreterare…………………………………………………………………………………… 
    Marcus Sjaggo 
 
  Ordförande…………………………………………………………………………………… 
    Roland Boman (FJK) 
 
  Justerande…………………………………………………………………………………….
                      Karin Vannar (SV)            Eva Näslund (S) 
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protokollet:   Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen  
 
Underskrift: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
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 Innehållsförteckning.  


 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 
   


§ 48 
Val av justerare 
 
§ 49 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 50  Dnr 2024:598 
Instruktioner till stämmoombudet och prövning av det kommunala 
ändamålet i de kommunala bolagen 2024 


 
§ 51  Dnr 2024:616  


  Tertialrapport 1 för 2024 
 


§ 52  Dnr 2024:325 
  Skattesats för 2025 
 


§ 53  Dnr 2024:325 
Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
§ 54  Dnr 2024:332 


  Investeringsbudgeten för 2025 
 


§ 55  Dnr 2024:637 
  Kravpolicy för Jokkmokks kommun 
 


§ 56  Dnr 2022:922 
  Strategi för arbetsgivarvarumärke, employer branding 
 


§ 57  Dnr 2024:67 
 Fastigheter för äldreboende i Jokkmokks kommun 
 
 § 58 Dnr 2019:491 


Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 


 
§ 59  Dnr 2024:378 


 Skrivelse gällande kostnader för ny skola i Vuollerim 
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§ 60  Dnr 2024:639 


 Förslag till ombyggnation av f.d Engelmarkshuset 
 
§ 61  Dnr 2017:824 


 Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 1:2 
 
§ 62  Dnr 2024:640 


 Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 


§ 63  Dnr 2024:640 
 Förfrågan om fastighetsköp av del av Porjus 1:4 


 
§ 64  Dnr 2020:946 


 Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 


§ 65  Dnr 2024:643 
 Förslag till inriktning för dimensionering av Kvikkjokks reningsverk 
 


§ 66  Dnr 2024:379 
 Skrivelse angående gator i Jokkmokks samhälle 
 


§ 67  Dnr 2024:435 
Bygdemedelsansökan- Vuollerims Motorförening, utveckling av 
motoranläggningen 
 
§ 68  Dnr 2011:1086 
Förslag till förändringar av riktlinjerna för rabatterade bussresor 
för unga 
 
§ 69  Dnr 2024:41 
Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på Kaitumgården 
för pensionärsföreningar och föreningar som verkar inom 
området funktionshinder 


 
§ 70  Dnr 2024:409 


 Skrivelse gällande kommunala skolors likställighet 
 


§ 71  Dnr 2023:390 
Förslag till förändringar av kommunstyrelsens delegeringsordning 
gällande beslut inom renhållningsförordningen och kommunens 
flaggpolicy 
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§ 72  Dnr 2023:1170 
Svar på medborgarförslag- Att Jokkmokk ska bli vänort till en 
ukrainsk kommun 


 
§ 73  Dnr 2024:593 


 Redovisning av medborgarförslag och motioner under beredning 
 


§ 74  Dnr 2023:97  
  Val av ny ledamot i hälso- och brottsförebyggande rådet 
 


§ 75  Dnr 2024:708  
Remissvar på Renmarksutredningen- Jakt- och fiske i renbetesland, SOU 
2023:46 


 
§ 76  Dnr 2024:677  


  Revisionsrapport- Granskning av kommunala driftsprojekt 
 


§ 77  Dnr 2024:709  
Uttalande om regionledningens nedskärningar på Hälsocentralen i 
Jokkmokk 


 
§ 78   
Anmälan av delegationsbeslut 
 


  § 79   
Övriga anmälningsärenden 
 
§ 80     
*Kommunalråden och kommunchefen informerar* 
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   § 48 
 


Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Karin Vannar (SV) och Eva Näslund (S). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
onsdagen den 7 juni 2024. 
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 § 49 
 


Godkännande av föredragningslistan  
 
                           Kommunstyrelsen beslutar 
  
 att godkänna utsänd föredragningslista med föreslaget tillägg. 
 ___________ 
 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 


Ordförande föreslår att följande ärende läggs till utsänd föredragningslista: 
 
- Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 (§ 58) 
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 § 50 Dnr 2024:598  
 


Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det 
kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2024 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning. 
 
att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget. 


 
att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen, samt 
 
att uppdra till stämmoombudet att övrigt bevilja styrelserna ansvarsfrihet 
för 2023. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Kommunallagens 6 kap. 1 a §, så ska kommunstyrelsen pröva att den 
verksamhet, i aktiebolag där kommunen innehar alla aktier direkt eller 
indirekt, som bolaget bedrivit under föregående år varit förenlig med det 
fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Finner kommunstyrelsen att så inte är fallet 
så ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Detta 
utgör en del av kommunstyrelsens uppsiktplikt över de kommunala 
bolagen.  
 
Kommunstyrelsen har också att ge instruktioner till stämmoombudet inför 
bolagsstämmorna senare i vår.  
 
Kommunstyrelsen har under åren utarbetat en praxis med sina beslut om 
instruktioner. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-05-28, § 84: 
 
Att det ska framgå vad ersättningarna är för VD och styrelse i 
årsredovisningarna till kommande år. 
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 § 50- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen vill veta hur de kommunala bolagen avser att arbeta 
gentemot målen i visionsdokumentet ”Jokkmokk 2030”, samt 
 
Att kommunstyrelsen vill uppmärksamma bolagen inom 
kommunkoncernen att kommunchefen ansvarar för samordning och 
samråd mellan kommunen och de bolagen för att uppnå största möjliga 
koncernnytta och den fortlöpande lönerevisionen inom kommunkoncernen 
så att ett helhetsperspektiv för alla chefer kan anläggas oavsett 
organisatorisk tillhörighet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-06-03, § 50: 
 
Att även fortsättningsvis årligen begära in redovisningar för ersättningarna 
till VD respektive styrelsen, samt att bolagen ska följa de ägardirektiv och 
bolagsordningar som finns. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-05-29, § 71:  
 
Att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning. 
 
Att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget. 
 
Att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen.  
 
Att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 
 


 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 71. 
Årsredovisningar för 2023 för AB Jokkmokkshus och Jokkmokks Värmeverk 
AB. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Lars Eriksson daterad 2024-05-07. 
 
Kopia till 
Stämmoombud Per-Stefan Labba (SV) 
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 § 51 Dnr 2024:616 
    
Tertialrapport 1 för 2024 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att uppdra till socialnämnden att i samråd med kommunstyrelsen arbeta 
med att minska kostnaderna för inhyrd personal, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två delårsrapporter under året. Årets första 
delårsrapport avser tidsperioden 1 januari till 30 april. Då rapporten 
behandlar fyra månader har även delårsrapporten benämningen 
tertialbokslut (T). 
 
Innehållet i den första delårsrapportens förvaltningsberättelse är mindre 
omfattande än delårsrapport två och årsredovisningen. Delårsrapporten 
behandlar inte kommunkoncernen. I övrigt tillämpas 
samma redovisningsprinciper som vid års- och delårsbokslut som följer 
gällande lag (LKBR) och 
normering (RKR). 
 
För perioden januari till och med april uppgår resultatet till – 6 230 tkr, 
vilket är ett lägre resultat än samma period föregående år (5 654). 
Kostnadsökningen uppgår till 16 197 tkr under perioden med ett 
intäktstapp om – 1 376 kr. 
 
Jokkmokks kommun uppvisar ett prognostiserat underskott om -313 tkr för 
2024 års verksamhet som utgör – 0,1 procent av skatter och bidrag. Det 
prognostiserade resultatet är en förbättring gentemot 
än 2023 års bokslutsresultat om – 8 811 tkr. 
 
Ärendets beredning 
 
Tertialrapport 1 för 2024. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 46. 
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 § 51- fortsättning 
 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 


Henrik Blind (MP) föreslår att socialnämnden får i uppdrag att i samråd 
med kommunstyrelsen arbeta med att minska kostnaderna för inhyrd 
personal. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 52 Dnr 2024:325 
  


Skattesats för 2025  


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att fastställa skattesatsen för 2025 till 22,95 kr per skattekrona. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2025 innan november 
månads utgång. För 2024 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 48. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 53 Dnr 2024:325  
       


Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå  
kommunfullmäktige besluta 
 
att uppdra till socialnämnden att till kommunstyrelsen inkomma med 
besparingsförslag, samt 
 


 att anta förslaget till budgetramar för 2025 och budgeten i övrigt.
 __________ 
 


Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2025 och en budgetprognos för åren 2026 och 2028. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet 
bryts under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den 
senaste femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter 
och bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen för 
att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: - Förskola - Fritidshem - 
Grundskola - Gymnasieskola - Individ och familjeomsorg – Äldreomsorg. 
Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. avvikelser för 
sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv trend. 
Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden är 
slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
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§ 53- fortsättning 
 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2025: 
 
Kommunstyrelsen: 110 156   
                                                  
Barn- och utbildningsnämnden:   91 637                                          
Socialnämnden: 150 937                                                         
Samhällsbyggarnämnden:   15 705                                           
Kultur- och fritidsnämnden:   15 631                                       
Avskrivningar:   21 121 
Avskrivningar i nettoramar:  -21 121 
Verksamhetens Nettokostnader: 384 066                                 
            
Årets budgeterade resultat :    -4 026 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 49. 
Budget för 2025 och strategisk plan för 2025-2027. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 54 Dnr 2024:332 
 


Investeringsbudgeten för 2025 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att gatukontoret, IT-funktionen och Jokkmokks Värmeverk AB samordnar 
grävningar i vägar och gator så mycket som möjligt, 
 
att i övrigt anta förslaget till investeringsbudget. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Verksamheterna har fått inkomma med sina investeringsförslag för 2025 
(tkr). 
 
Kommunstyrelsen 
 
Verksamhetsfastigheter:  19 000  
 
Affärsfastigheter:    2 900       
 
Gator och vägar:    1 500       
 
Återvinningscentralen:    3 900    
 
Ledningar:   2 800 
 
VA:     22 500                    
 
Gator och vägar:   1 500       


 
Städpool och Matpol:       200       
 
IT- och e-funktionen:       450 


 
Barn- och utbildningsnämnden      460        


 
Samhällsbyggarnämnden      650       
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§ 54- fortsättning 
 
Kultur- och fritidsnämnden      200 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 50. 
Förslag till investeringsbudget. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige            
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§ 55 Dnr 2024:637 
 


Kravpolicy för Jokkmokks kommun 
 
Kommunstyrelsen beslutar  


 
 att anta kravpolicyn enligt förslaget. 
 


 
Ärendet 


 
Syftet med dokumentet är att skapa riktlinjer för Jokkmokks kommuns 
kravverksamhet. Kravpolicyn skall vara ett stöd för den enskilde 
tjänstemannen i sitt tjänsteutövande. Samtidigt skall den också fungera 
som ett informationsmaterial till kommunens kunder med en tydlig 
beskrivning av vad som sker när en faktura lämnas obetald. 


 
När det gäller kravverksamheten i Jokkmokks kommun är det extra viktigt 
att den är enhetlig och fungerar efter samma rutiner i hela organisationen. 
Detta beror främst på två orsaker. För det första skall kommunen behandla 
alla sina medborgare lika (likställighetsprincipen enligt 2 kap 2 § 
Kommunallagen SFS 1991:900). Genom att skapa enhetliga kravrutiner 
uppfyller man en del av den principen. För det andra innebär gemensamma 
rutiner att kravverksamheten blir mer effektiv, något som gynnar både 
kommunen och dess kunder. En effektiv kravverksamhet med en aktiv och 
aktuell bevakning förhindrar att fordringsbeloppet växer och detta är 
naturligtvis positivt för både borgenär1 och gäldenär2. Kravet på ett 
effektivt och rationellt krav verksamhet måste noga balanseras mot kravet 
på respekt för gäldenären. Det är därför viktigt att gäldenären inte utsätts 
för onödig skada eller olägenhet. 


 
Ärendets beredning 
 


 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 51. 
 Tjänsteskrivelse från ekonomichef Axel Landström daterad 2024-05-07.  
 Förslag till kravpolicy för Jokkmokks kommun. 
 
  
 
 Kopia till 
 Ekonomichef Axel Landström 
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 § 56 Dnr 2022:922 
 


Strategi för arbetsgivarvarumärke, employer branding 
 
 Kommunstyrelsen beslutar  


 
att anta strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand, 
 
att delge nämnderna strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand, 
samt 
 
att uppföljning av strategins mätpunkter delges kommunstyrelsen. 


 


 
Ärendet 


 
Personal- och juridikfunktionen har under 12 månader drivit ett projekt 
med en projektledare som identifierat Jokkmokks kommuns 
arbetsgivarvarumärke. Arbetet med arbetsgivarvarumärket har tagit sin 
kraft inifrån organisationen där medarbetarna varit en stor del i att 
identifiera styrkor och utmaningar.  
 
Ett av projektmålen var att, utöver ett klart arbetsgivarvarumärke, upprätta 
en tydlig kommunikationsstrategi hur arbetsgivarvarumärket förmedlas i 
digital och fysisk form. I samband med projektslut har en slutrapport skrivit 
som mer i detalj beskriver arbetet i projektet och en strategi för 
arbetsgivarvarumärket, employer brand, har tagits fram. Strategin 
beskriver såväl styrkor som utvecklingsområden vad gäller Jokkmokks 
kommuns arbetsgivarvarumärke. Vidare beskriver strategin en önskad 
förflyttning och olika projektmål och strategier för att uppnå denna 
förflyttning under pågående genomförandeprojekt.  
 
Personalchef Caroline Johansson föreslår arbets- och tillväxtutskottet 
besluta: 
 
Att anta strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand. 
 


 Att delge nämnderna strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand. 
  
 Att uppföljning av strategins mätpunkter delges kommunstyrelsen. 
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§ 56- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-05-20, § 53, 
att tydliggöra kommunstyrelsens ansvar gällande strategin. 


 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2024-05-20, § 53. 
Slutrapport uppstartsprojekt arbetsgivarvarumärket daterat 2024-05-14. 
Tjänsteskrivelse från personalchef Caroline Johansson daterad 2024-05-07. 
Förslag till strategi för arbetsgivarvarumärket, employer brand. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Personalchef Caroline Johansson 
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 § 57 Dnr 2024:67 


Fastigheter för äldreboende i Jokkmokks kommun 
 


Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ge i uppdrag till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen 
tillsammans med socialnämnden och socialchefen att utreda fördelar och 
nackdelar med olika boendealternativ för särskilt boende och eventuella 
serviceboenden i Jokkmokks kommun, 
 
att bland övriga intressenter ha med KPR som exempel, 
 
att arbets- och tillväxtutskotte ska utgöra styrgrupp, samt 
 
att uppdraget ska återredovisas till kommunstyrelsen senast i juni 2025. 


 


 
Ärendet 


 
Det befintliga äldreboendet i Jokkmokk, Kajtumgården, är föråldrat och 
uppfyller inte moderna krav på arbetsmiljö och effektivitet. Boendena i 
Vuollerim och i synnerhet Porjus är kostsamma per plats. 
Kompetensförsörjningen är en stor och tilltagande utmaning. Detta projekt 
syftar till att utveckla en hållbar lösning för äldreomsorg som beaktar 
samhällets ekonomiska, sociala, och kulturella behov, inklusive behoven 
hos samiska minoriteter. Projektet ska beakta lagen om konsultation. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2024-01-29, § 6, 
att uppdra till socialchefen, ekonomichefen och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen att ta fram ett förslag till hur fastigheter för 
äldreboende i Jokkmokks kommun kan organiseras på effektivast sätt. 


 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott besluta: 


 
Att ge i uppdrag till chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen 
tillsammans med socialnämnden och Björn West att utreda fördelar och 
nackdelar med olika boendealternativ för särskilt boende och eventuella 
serviceboenden i Jokkmokks kommun. 
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§ 57- fortsättning 
 
Ärendets beredning  


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 55. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-24. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxt- och utskotts beslut 2024-01-29, §  
6. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Jan Sjöberg (S) föreslår att bland övriga intressenter ha med KPR som 
exempel. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att uppdraget ska återredovisas till 
kommunstyrelsen senast i juni 2025. 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att även oppositionen bereds plats i 
styrgruppen genom exempelvis gruppledarna.  
 
Kommunstyrelsen beslutar att arbets- och tillväxtutskottet ska utgöra 
styrgrupp. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 


 
Kopia till 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 58 Dnr 2019:491  
 
Förslag till fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell 
Jokkmokk, samt del av Kyrkostaden 1:1 
 


 Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
 att sälja fastigheten Jokkmokk 10:80 till en summa av 12 400 000 kr till 
Hotell Jokkmokk AB, 


 
 att arrendera ut mark till Hotel Jokkmokk AB, söder om fastigheten 
Jokkmokk 10:80 ned mot sjön Talvatis (ca 6000 m2), med undantag för 
befintlig gångväg/elljusspår,  
 
 att sälja del av Kyrkostaden 1:1 (cirka 3400 m2) för 100 000 kr till Hotel 
Jokkmokk AB, 
 
 att berörda arrendatorer på den aktuella delen av Kyrkostaden 1:1 erbjuds 
ersättningsmark inom Forsnäs industriområde, 
 


 att köparen står för kostnader för fastighetsreglering, samt 
 


att kommunen ställer sig positiv till att nya fastighetsägaren vill studera hur 
byggbar mark kan utökas. 


 __________ 
  


Ärendet  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen lät i samband med att frågan om 
försäljning blev aktuell under år 2019 låtit göra en besiktning och 
värdering/värdeutlåtande av fastigheten Jokkmokk 10:80, Hotel Jokkmokk. 
I och med en utdragen process och en pandemi så har affären av olika 
anledningar dragit ut på tiden. En reviderad värdering gjordes därav i slutet 
av år 2023.  
 
Hotel-fastigheten stod och står fortsatt inför ett renoveringsbehov, 
samtidigt som det krävs en anpassning för mer aktivitetsbasserad 
besöksnäring. Som hyresvärd är fastighetsägaren åtagen att hålla en status 
på lokalerna som möjliggör en förstklassigt Hotel. Det innebär i 
förlängningen att Jokkmokks kommun som fastighetsägare kommer att ha 
utmaningar att upprätthålla sitt åtagande utan att reinvesteringar  
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§ 58- fortsättning 
 
genomförs. En reinvestering kan i ett senare skede delvis hanteras genom 
avtalsförhandling. Renoveringsbehovet beräknas vara på över 25 mkr i 
dagens värde, grundat på byggkompetens renoveringskalkyl från 2018. 
 
I föregående diskussioner har det framkommit tre alternativ för 
fastighetens framtid. Det tredje alternativet är ej ett troligt alternativ utan 
föregående omförhandling av hyresavtal och troligt genomförande av 
reinvesteringar för att först uppfylla gällande avtal.  


 
1. Nuvarande fastighetsägare investerar, utvecklar och förhandlar 


framtida hyresavtal i syfte att upprätthålla sitt åtagande som hyresvärd. 
2. Fastigheten säljs till befintlig hyresgäst som i sin tur säkrar framtida 


satsningar. 
3. Att om nuvarande hyresgäst ej vill köpa fastigheten ställa ut den på 


öppna marknaden till försäljning. Nuvarande hyresgäst har 
besittningsrätt och följer med affären med avtalade rättigheter och 
skyldigheter.  


 
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår: 


 
- att sälja fastigheten Jokkmokk 10:80 till en summa av 12 400 000 kr, 
- att arrendera ut mark till Hotel Jokkmokk AB, söder om fastigheten 


Jokkmokk 10:80 ned mot sjön Talvatis (ca 6000 m2), med undantag för 
befintlig gångväg/elljusspår. 


- att sälja del av Kyrkostaden 1:1 (cirka 3400 m2) för 100 000 kr till Hotel 
Jokkmokk AB 


- att berörda arrendatorer erbjuds ersättningsmark inom Forsnäs 
industriområde, 


- att köparen står för kostnader för fastighetsreglering 
- att besluta att kommunen ställer sig positiv till att nya fastighetsägaren 


vill studera hur byggbar mark kan utökas. 
 
 Ärendets beredning 
  


Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-31. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 59 Dnr 2024:378 
 


Skrivelse gällande kostnader för ny skola i Vuollerim 
 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 
 att lägga ärendet till handlingarna. 
 ______________ 
 


Ärendet 
 
En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 
Jag vill få en ingående redovisning av kommunstyrelsens arbets- och 
tillväxtutskotts tidigare beslut gällande leasing av bilar och antagande om 
nybyggnad av skola i Vuollerim. 
 
Bakgrunden till min fråga är följande. Har kommunstyrelsens arbets- och 
tillväxtutskott gjort en konsekvensanalys inför dessa beslut som kan 
påverka kommunen kommande år, detta är något som jag önskar får svar 
på. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 56. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen (SD) daterad  2024-03-11. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande menar att delen av skrivelsen som gäller leasing av bilar har 
besvarats redan i en interpellation på kommunfullmäktige 2024-04-22. När 
det gäller nybyggnaden av skolan i Vuollerim så har den upphandlats enligt 
gängse regler och beslut har tagits av arbets- och tillväxtutskottet enligt 
gällande delegeringsordning där SD:s samarbetspartner Moderaterna har 
representation. 
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 § 60 Dnr 2024:639 


Förslag till ombyggnation av f.d. Engelmarkshuset 
 


Kommunstyrelsen beslutar 
 


att genomföra ombyggnationen, samt 
 


att ansöka om bygdemedel med 1 350 000 kr för ombyggnationen. 
 


 
Ärendet 


 
Fastigheten Kyrkostaden 1:227 är en av de äldsta, bevarade byggnaderna i 
Jokkmokks samhälle. Redan 1910 finns den på bilder tillsammans med 
samtida fastigheter som, exempelvis, Gamla Apoteket som också 
fortfarande finns kvar i grannkvarteret. 


 
Ambitionen med Engelmark är att det ska bli ett hus/företagshotell med 
inriktning mot kulturella och kreativa näringar. Det är ganska tydligt att det 
ofta är lyckosamt med företagshotell med en nisch. Gemenskapen mellan 
likartade företag men med lite olika inriktningar är bra för kreativiteten och 
skapar en bra plattform för ett utbyte företagen emellan.  


 
Renoveringen omfattar byte av invändigt ytskikt, med mål om en 
inflyttning hösten 2024. 


 
En renovering beräknas kosta cirka 1,8 miljoner kronor och avses att 
bygdemedelsfinansieras till 75%. 


 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen: 


 
Att besluta ansöka om 1 350 000 kr i bygdemedel för invändig renovering 
av f.d. Engelmarks. 


Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 58. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-12. 
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§ 60- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på bifall till arbets- och tillväxtutskottets förslag till 
beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 61 Dnr 2017:824 
 


Förslag till avbrytande av arbetet med detaljplan för Kåbdalis 
1:2 


 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 


 


 
Ärendet 


 
Hasseltornet AB ansökte 2017-08-11 om planbesked för att möjliggöra 
exploatering av den privatägda fastigheten Kåbdalis 1:2 för bostäder i form 
av parhus och villor. Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-30 att inleda 
planläggning av Kåbdalis 1:2. Samhälls- och infrastrukturfunktionen föreslår 
Kommunfullmäktige att besluta om att avbryta detaljplanearbetet 
avseende Detaljplan för Kåbdalis 1:2 utifrån följande skäl: 
  


• Det kan inte säkerställas att ett genomförande av detaljplanen inte 
kan komma att påverka grundvattentäkten.   


• Den miljökonsekvensbeskrivning som är gjord saknar tydliga 
bedömningsgrunder  


• Det saknas underlag som visar på att detaljplanen går att 
genomföra utifrån detaljplanens syfte och de förutsättningar som 
finns inom planområdet  


• Konsekvensbedömningar i planbeskrivning och 
miljökonsekvensbeskrivning korrelerar inte med de bestämmelser 
som finns på plankartan. Därav saknas grund för de 
ställningstaganden som är gjorda.   


 
Planarkitekt Matilda Johansson föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att avbryta detaljplanearbetet avseende detaljplan för Kåbdalis 1:2. 


 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 61. 
Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2024-05-06. 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-10-30, § 65. 
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§ 61- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
 







                                                                                                                            Sida 29 av 62  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2024-06-03 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 62 Dnr 2024:640 
 


Förslag till köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 
 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att förvärva föreslagen del av Jokkmokks Prästbord 1:1 av Svenska Kyrkan 
till ett belopp av 3 500 000 kr i syfte att säkra rekreationsområden. 


 


 
Reservationer 
 
Jan Sjöberg och Eva Näslund (bägge S) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
Område på ca 74 ha föreslås att förvärvas av Svenska Kyrkan och överförs 
från fastigheten Jokkmokks prästbord 1:1 till Kvarnbo 1:1. Syftet med 
affären är att på lång sikt säkra det område som är viktigt ur perspektivet 
att främja tätortsnära aktiviteter och friluftsliv. I och med affären så säkrar 
kommunen möjligheten att utveckla de befintliga anläggningarna i området 
och att i framtiden ha möjlighet att tillföra nya satsningar och nya värden 
för tätortsnära aktiviteter och rekreation.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att förvärva föreslagen del av Jokkmokks Prästbord 1:1 av Svenska Kyrkan 
till ett belopp av 3 500 000 kr i syfte att säkra rekreationsområden. 


 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 59. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-19. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 63 Dnr 2024:641 
 


Förfrågan om fastighetsköp av del av Porjus 1:4 
 


Kommunstyrelsen beslutar 
 


att sälja  markerad del på 600 m2 av fastigheten Porjus 1:4 till Genesis 
Digital Asset till en summa av 15 000 kr, samt 
 
att köpare står för kostnader för fastighetsreglering.  


 


 
Ärendet 


 
Genesis Digital Assets som driver datahallarna i intilliggande fastighet har 
ett behov av att utöka sin fastighet för att kunna vidareutveckla sin 
verksamhet. Marken som försäljningen avser är en markbit som är inklämd 
mellan fastigheten för nuvarande datahallar och ett grönområde. På grund 
av brand och säkerhetsregler, yta för underhåll av transformatorer och 
materialhantering så behöver verksamhetsutövaren en utökad yta för sin 
verksamhet. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att sälja  600 m2 av fastigheten Porjus 1:4 till Genesis Digital Assets, till en 
summa av 15 000 kr. 
 
Att köpare står för kostnader för fastighetsbildning. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 60. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-20. 
 
 
 
 
Kopia till 
Köparen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 64 Dnr 2020:946 
 


Planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta planeringsstrategin. 


 


 
Ärendet 


 
Sedan 1 april 2020 ska varje kommun ta fram en planeringsstrategi senast 
24 månader efter ett ordinarie val. Syftet med planeringsstrategin är att 
bidra till en mer kontinuerlig översiktsplanering för att hålla 
översiktsplanen aktuell. Kommunen ska därför ta ställning till ändrade 
planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens aktualitet samt 
kommunens fortsatta arbete med översiktsplanering. I planeringsstrategin 
ska kommunen även bedöma översiktsplanens användbarhet och i vilken 
utsträckning den är vägledande i efterföljande planering och lovärenden.  
Jokkmokks kommuns översiktsplan består av två delar. Dels gällande 
kommunomfattande översiktsplan från 2011, dels ett tematiskt tillägg för 
landsbygdsutveckling i strandnära lägen (LIS) från 2021.  
 
Sammanfattningsvis bedöms gällande kommunomfattande översiktsplan i 
sin helhet fortsatt vara tillräckligt aktuell för att ge en god vägledning i 
plan- och lovärenden. Det finns däremot områden och ställningstaganden 
som behöver ses över och revideras. De gäller bland annat klimat, 
riksintressen, energi, rennäring och näringsliv samt markanvändning i vissa 
orter. Gällande tematiskt tillägg, LIS-planen, bedöms fortsatt vara aktuell.  
Även om översiktsplanen övergripande bedöms som aktuell och ge god 
ledning behöver delar arbetas om och förtydligas för att hållas aktuell 
utifrån nya planeringsunderlag, lagstiftning och markanvändningsbehov. 
Sedan 2021 pågår därför arbete med att ta fram ny kommunomfattande 
översiktsplan. Förslag till ny översiktsplan bedöms gå ut på samråd vintern 
24/25.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår att 
anta planeringsstrategi för Jokkmokks kommun 
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§ 64- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-05-28. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 62. 
Förslag till planeringsstrategi daterad 2024-05-08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 65 Dnr 2024:643 
 


Förslag till inriktning för dimensionering av Kvikkjokks 
reningsverk 


 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att dimensionera Kvikkjokks reningsverk för en fortsatt nybyggnation av 
fastigheter i Kvikkjokk till ett totalt antal av 900 PE, personekvivalenter. 


 


 
Ärendet 


 
Avloppsreningsverket i Kvikkjokk är dimensionerat för 400 
personekvivalemter (pe) och belastning ligger idag strax under denna idag. 
Planer på nytt hotell och stugor innebär att reningsverkets kapacitet inte 
kommer att kunna hantera någon tillkommande bebyggelse efter att ett 
nytt Hotel har uppförts. Reningsverket är också i stort behov av renovering 
varför Jokkmokks kommun bör planera för att bygga ett nytt 
avloppsreningsverk intill det befintliga. Förslaget ligger i linje med nu 
gällande översiktsplan och rekommendationen att den befintliga 
bebyggelsen i första hand ska förtätas för att befintliga tekniska 
anläggningar ska kunna utnyttjas. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att dimensionera Kvikkjokks reningsverk för en fortsatt nybyggnation av 
fastigheter i Kvikkjokk till ett antal av 900 PE, personekvivalenter. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 63. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2024-04-12. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att det förtydligas att det är totalt 900 PE, 
personekvivalenter. 
 
Kopia till 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström. 
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 § 66 Dnr 2024:379 
 


Skrivelse angående gator i Jokkmokks samhälle 
 


Kommunstyrelsens beslutar  
 
att lägga ärendet till handlingarna. 


 


 
Ärendet 


 
En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD). 
 
Jokkmokks kommun har i sin version ett uttalat mål att vara en 
välkomnande och fin kommun som kan attrahera besökare, vilka på sikt 
kan tänka sig att bosätta och verka i Jokkmokk. Då är det av största vikt för 
kommunen att visa upp ett samhälle som är välskött både när det gäller 
gator och övriga områden såsom parker och andra grönområden. 
 
Jag har under en lång tid varit i kontakt med ett antal medborgare boende i 
Jokkmokks centrala samhälle, där flertal tycker att vårt gatuunderhåll är 
eftersatt i stora delar av tätorten. I synnerhet centrala delen av samhället, 
det gäller gatorna Porjusvägen, Klippgatan och Föreningsgatan. Dessa gator 
är enligt synpunkter som jag har erhållit viktiga för att visa våra besökare 
på ett samhälle som är välskött och med bra underhåll. 
 
Kommunen behöver sedan göra en total översyn av hela gatuunderhållet i 
Jokkmokks samhälle och snarast återkomma med en budget för ändamålet 
att upprusta gator i centralorten inför kommande investeringar åren 2025-
2026. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 64. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen (SD) daterad 2024-03-12. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström informerar 
hur gatukontoret arbetar med planering av gatuunderhållet. 
 
Ordförande förklarar att kommunen är medveten om problemet och att 
det är en kostnadsfråga var man ska lägga resurser på. Varje ledamot i  
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§ 66- fortsättning 
 
kommunstyrelsen kan lägga egna förslag i budgetarbetet däribland mer 
medel till gator och vägar. 
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 § 67 Dnr 2024:435 
 


Bygdemedelsansökan- Vuollerims Motorförening, utveckling 
av motoranläggningen 


 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att tillstyrka 115 876 kronor i bygdemedel för kostnaden för RC bilbanan 
och målning av linjer. För övriga investeringar bör även andra 
finansieringslösningar först sökas. 


 


 
Ärendet 


 
En bygdemedelsansökan på 554 494 kr har inkommit från Vuollerims 
Motorförening. Medlen ska gå till utveckling av befintlig motoranläggning. 
 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har berett ärendet. 
 
Vuollerims Motorförening bildades 1994. Sedan 2006 har föreningens 
verksamhet varit inriktad på karting/gokart, en gren inom bilsport där man 
kör små bilar på asfaltbana. Föreningen har en anläggning i Letsi. 
Utmärkande för anläggningen är att man ha satsa på anpassning och 
Vuollerims Motorförening är enda motorföreningen i Sverige som har 
handikappanpassade bilar som rörelsehindrade personer kan köra själv.  
 
Projektet som föreningen nu söker bidrag för består av fyra delar, alla 
handlar om att utveckla befintlig anläggning i Letsi. 
 
• RC bilbana (bana för radiostyrda bilar) 
• Målning av linjer (go-cartbana)  
• Duschbyggnad och avloppsanläggning  
• Camping  
 
En RC bana är bilbana för radiostyrda småbilar. Inom föreningen pågår ett 
utvecklingsarbete för att få igång en RC-sektion.  
 
Duschbyggnad och camping är i första hand är avsedda för användning 
under tävlingen Norrlandscupen. Det är en kartingtävling som pågår under 
två dagar i juli, plus cirka två dagars träning före. Det finns bestämmelser 
som säger att deltagarna inte får campa inne i depån, det vill säga området 
där fordon och mekcenter finns. Camping ska ske utanför detta område,  
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§ 67- fortsättning 
 
varför man har behov av att anlägga ett campingområde. Duschbyggnaden 
är för att tävlande ska kunna duscha på plats i stället för på hotellet i 
Vuollerim.  
 
Anläggningen i Letsi brukar varje höst och vår erbjuda gokart-skola som 
leder till en licens. Denna är öppen för alla från sex år och uppåt. I 
dagsläget är det i hög grad personer som inte bor i kommunen som anmält 
sig till denna skola.  
 
Av ansökan framgår att föreningen även har en verksamhet med uthyrning 
med bland annat turister och företag som målgrupp.  
 
Vuollerims Motorförening uppbär föreningsstöd/verksamhetsbidrag från 
kultur- och fritidsnämnden om 20 000 kronor per år under åren 2024, 2025 
och 2026. Föreningen har en stabil ekonomisk situation.  
 
Enligt riktlinjer (dnr 2014:162) är stöd till föreningslivet på 
prioriteringsplats sex av sju punkter. I dessa riktlinjer sägs också att för 
föreningar gäller att bidragsnivån följer totalsumman av satsningen:  
o Upp till 250 000 kr  80% 
o 250 001 – 500 000 kr   70% 
o 500 001 – 1 000 0000 kr  60 % 
o Över 1 000 0000 kr   50 % 
 
Kultur- och fritidsnämnden antagit riktlinjer (dnr 2023:1026) som säger att 
vissa punkter är prioriterade vid ansökningar från ideella föreningar, 
nämligen verksamhet för barn och unga, för personer med 
funktionsnedsättningar, jämställdhet och mångfald, fysisk aktivitet och 
folkhälsa, hållbarhet och omställning samt att föreningen har en långsiktig 
planering för sin verksamhet.  
 
Vid beslut kan det beaktas att planerad investering bidrar till ett rikt utbud 
av fritidsaktiviteter i kommunen genom att föreningen är den enda som 
har bil/motor som inriktning. Föreningens tävlingsverksamhet bidrar till att 
sätta Jokkmokk ”på kartan” och lockar besökare från andra delar av länet 
och landet. Att tävlingar kan genomföras på ett säkert sätt som är i enighet 
med gällande bestämmelser är av vikt. Därtill är den aktuella anläggningen 
anpassad till personer med funktionsnedsättning, och det anges att aktuell 
investering inkluderar anpassning (duschrum). 
 
Vid beslut kan det dock också beaktas att cirka 80 procent av kostnaderna  
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§ 67- fortsättning 
 
– duschbyggnad/avloppsanläggning samt campingen – handlar om 
investeringar som vad undertecknad förstått skulle nyttjas i begränsad 
omfattning. I dagsläget handlar det om ett tävlingstillfälle under några 
dagar per år. Anläggningen nyttjas under dessa dagar inte främst av 
kommuninvånare, utan av personer från andra delar av länet/landet.  
 
Fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind har tre olika förslag till beslut 


 
Tillstyrka bygdemedel upp till 60% av hela satsningen 
Om kommunen tillstyrker bygdemedel med upp till 60 procent av 
satsningen blir summan 533 506 kr (kostnad för container borträknad från 
totalbudget). Det kan vara en idé att tjänsteperson och beslutsfattare före 
sådant beslut besöker anläggningen på plats för att få en bättre 
uppfattning om vad investeringen innebär.  


 
Tillstyrka bygdemedel upp till 30% av hela satsningen 
Om kommunen tillstyrker bygdemedel med upp till 30 procent av 
satsningen blir summan 266 753 kronor (container borträknad). Det skulle 
innebära att föreningen behöver hitta ytterligare finansiering om samma 
summa. Det skulle exempelvis kunna vara egna medel (befintliga eller 
insamling), medel från Sparbanken Nords samhällsengagemang, Svenska 
Bilsportförbundet, sponsring eller andra bidragsgivare.  
 
Tillstyrka bygdemedel upp till 80% för RC bilbana och målning av linjer 
Kostnad för RC bilbana och målning av linjer är beräknat till 144 845 kronor 
(kostnad för container borträknat). Enligt riktlinjer kan föreningar få 
bygdemedel för upp till 80 procent av investeringar upp till 250 000 kronor, 
vilket här motsvarar 115 876 kronor.  


    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 65. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-05-
07. 
Komplettering inkommen 2024-05-07. 
Bygdemedelsansökan från Vuollerims Motorförening inkommen 2024-04-
03. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande och Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) föreslår att  
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kommunstyrelsen tillstyrker 115 876 kronor i bygdemedel för kostnaden 
för RC bilbanan och målning av linjer för övriga investeringar bör andra 
finansieringslösningar först sökas. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Sökande 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 68 Dnr 2011:1086 
 


Förslag till förändringar av riktlinjerna för rabatterade 
bussresor för unga 


 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta löpande giltighetstid för rabatterat busskort i samband med att 
Länstrafiken inför nytt biljett- och betalsystem.  


 


 
Ärendet 


 
Länstrafiken i Norrbotten får ett nytt betal- och biljettsystem. Nuvarande 
busskort upphör att fungera, i stället introduceras en ny app. Köpet för 
rabatterade bussresor kommer att ske på busstationen, därefter skickar 
försäljningsstället ”betalningsmedlet” till resenären som i sin tur har laddat 
ner och registrerat sig i appen med sin email. På sikt finns 
utvecklingsmöjligheter att både köp och möjlighet att fylla på 
”betalningsmedlet” kan göras direkt i appen.  
 
En annan förändring är att ungdomskortet kommer att ha löpande 
giltighetstid på 6 eller 12 månader från och med inköpsdatum, i stället för 
fast giltighetstid som tidigare. Vilket gör att ungdomskortet blir mer 
flexibelt och rättvist. Det nya betalsättet träder i kraft under hösten 2024, 
som innebär att den nya lösningen börjar gälla från den 1 juli. 
 
Utredare Marietta Norlén föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att anta löpande giltighetstid för rabatterat busskort i samband med att 
Länstrafiken inför nytt biljett- och betalsystem.  


    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 67. 
Tjänsteskrivelse från utredare Marietta Norlén daterad 2024-04-24. 
Förslag till reviderade riktlinjer för rabatterat busskort för unga för 
bussresor inom Jokkmokks kommun. 
 
Kopia till 
Utredare Marietta Norlén 
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 § 69 Dnr 2024:41 
 


Förslag om tillfällig avgiftsförändring för badet på 
Kaitumgården för pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionshinder 


 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per timme, maximalt 3 
timmar per vecka och förening, för pensionärsföreningar och föreningar 
som verkar inom området funktionshinder. 


 


 
Ärendet 


 
Ordförande för kultur- och fritidsnämnden har i väntan på kultur- och 
fritidsnämndens beslut initierat ett ärende om att införa en tillfällig 
avgiftsändring för hyra av badanläggningen vid Kaitumgården för 
pensionärsföreningar/föreningar som verkar inom området funktionsrätt. 
Ordförande föreslår att den tillfälliga avgiften sätts till 100 kronor per 
timme i enlighet med tjänstepersonförslaget som presenterades för kultur- 
och fritidsnämnden den 20 mars. 
 
Inom kultur- och fritidsnämnden pågår en översyn av hyresavgifter för 
kommunalt ägda idrottsanläggningar. Nämnden fick ett 
tjänstepersonsförslag presenterat 2024-03-20 (§14, dnr 2024:1) och 
beslutade att uppdra till förvaltningen att bearbeta förslaget för att ta upp 
frågan igen vid kommande nämndssammanträde. Efter ett nämndbeslut 
kan ett förslag presenteras för kommunfullmäktige, vilket innebär att 
beslut om förändrade avgifter kan fattas tidigast i om ungefär ett halvår.  
 
Frågan om hyresavgift för Kaitum har även aktualiserats genom ett 
medborgarförslag som inkom 2023-03-17 från Karin Höög, Margaretha 
Danielsson m.fl. (Dnr 2023:261) Medborgarförslaget var att föreningar som 
hyr Kaitumbassängen inte ska betala mer i hyra än för Östra simhall. Kultur- 
och fritidsnämnden besvarade medborgarförslaget 2024-03-20 (§ 15) med 
information om pågående översyn, och att förslaget om lägre avgifter för 
pensionärsföreningar kommer att beaktas i denna.  
 
Föreningar betalar i dagsläget 200 kronor i timmen för att hyra badet på 
Kaitumgården. Privatpersoner och företag betalar 450 kronor i timmen.   
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§ 69- fortsättning 
 
Det förslag som presenterades för kultur- och fritidsnämnden 2024-03-20  
innefattade bland annat att pensionärsföreningar och föreningar som 
verkar inom området funktionsrätt istället för 200 kronor per timme får en 
avgift om 100 kronor per timme. 


    
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 68. 
Tjänsteskrivelse från fritidskonsulent Elsa Lindholm Blind daterad 2024-05-
06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 70 Dnr 2024:409 
 


Skrivelse gällande kommunala skolors likställighet 
 


Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avslå yrkandet om ytterligare beslut om likställighetsprincipens rådande 
då det i gällande lagstiftning och förordnanden tydligt framgår hur skolan 
styrs och följs upp.   


 


 
Ärendet 


 
En skrivelse gällande kommunala skolors likställighet har inkommit från 
Asbjörn Thunborg.  
 
Likställighetsprincipen är central i kommunallagen. Principen bakom 
handlar både om ekonomisk rättvisa, att kommunmedlemmarna inte ska 
särbehandlas samt att de som är i samma situation ska behandlas lika. 
 
Moderaterna Jokkmokk ser det som angeläget att säkerställa denna princip 
i synnerhet bland de kommunmedlemmarna som vistas i våra kommunala 
skolor och yrkar därför: 
 
Att kommunstyrelsen beslutar att likställighet ska råda på kommunens alla 
skolor i synnerhet angående skol- och arbetsmiljö. 
 
Skolchef Helen Isaksson Spik har berett ärendet. 


 
Arbetsmiljölagen reglerar arbetsmiljö och har som ändamål att förebygga 
olycksfall och ohälsa i arbetet samt även i övrigt uppnå en god 
arbetsmiljö.   
 
Jokkmokks kommun bedriver ett systematiskt arbetsmiljöarbete enligt 
årshjul. Det systematiskt arbetsmiljöarbete innebär bla att undersöka, 
genomföra och följa upp verksamheten på ett sådant sätt att ohälsa och 
olycksfall i arbetet förebyggs och en tillfredsställande arbetsmiljö uppnås. 
Det systematiska arbetsmiljöarbetet sker i samverkan med arbetsgivare, 
medarbetare och skyddsombud och följs upp årligen.  
  
Skolans styrs till stor del av skollagen. Skollagen innehåller grundläggande 
bestämmelser om skola och förskola. Där regleras rättigheter och 
skyldigheter för barn, elever och deras vårdnadshavare. I skollagen finns  
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§ 70- fortsättning 
 
också skolans och huvudmannens ansvar för verksamheten beskrivet.  


  
Förutom skollagen regleras skolan av:   
• Läroplaner 
• Föreskrifter 
• Diskrimineringslag 
• Kommunallagen 
• Förvaltningslagen 
• Offentlighets- och sekretesslagen 
• Barnkonventionen som lag.  


 
Det finns flera myndigheter som ansvarar för olika saker inom skolan. 
Skolverket, Skolinspektionen, Barn- och elevombudet och 
Arbetsmiljöverket arbetar alla med skolfrågor på olika sätt.  
 
Skolinspektionen bedömer och inspekterar skolor. Skolinspektionen 
arbetar för att alla barn och elever ska få en likvärdig utbildning av god 
kvalitet i en trygg miljö.   
 
Skolverket och Skolinspektionen arbetar bland annat för att skolorna ska 
genomföra och följa de pedagogiska mål och riktlinjer som regering och 
riksdag har beslutat om.   
 
Skolinspektionen och Arbetsmiljöverket inspekterar skolor utifrån deras 
olika ansvarsområden.  
 
Barn- och elevombudet (BEO) är en del av Skolinspektion. Barn och elever 
som känner sig dåligt behandlade i skolan kan vända sig till BEO.   
 
Skolans arbete styrs främst av skollagen och arbetsmiljölagen. 
Arbetsmiljöverket följer upp att arbetsmiljölagen följs på landets skolor och 
andra arbetsplatser. Arbetsmiljöverket inspekterar att arbetsmiljön på 
skolan och skolgården är säker. Skolinspektionen följer upp att skollagen 
följs i landets skolor. Skolinspektionen har ansvar för att inspektera att 
elever inte utsätts för kränkande behandling av andra elever eller av de 
som arbetar på skolan. Hot, våld och mobbning är exempel på kränkande 
behandling. Barn- och elevombudet (BEO) utreder anmälningar om 
mobbning och kränkande behandling i skolan. De kan företräda enskilda 
barn och elever i domstol. Skolverkets uppgift är att se till att skollagen och 
läroplaner följs. Skolverket tar fram kursplaner och betygskriterier och har 
hand om nationella prov. Skolverket arbetar för att alla barn och ungdomar  
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i Sverige ska få en bra utbildning.  
 
Då det i grund och botten finns en tydlig lagstiftning kopplat till kommuner, 
skolor och arbetsmiljö anser utredaren att det inte förkommer fog för 
ytterligare beslut om att dessa lagar och förordningar skall efterföljas.   
 
Skolchef Helen Isaksson Spik föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att avslå yrkandet om ytterligare beslut om likställighetsprincipens 
rådande då det i gällande lagstiftning och förordnanden tydligt framgår hur 
skolan styrs och följs upp.   


 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från skolchef Helen Isaksson Spik daterad 2024-05-26. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 69. 
Skrivelse från Asbjörn Thunborg (M) daterad 2024-03-25. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
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 § 71 Dnr 2023:390 
 


Förslag till förändringar av kommunstyrelsens 
delegeringsordning gällande beslut inom 
renhållningsförordningen och kommunens flaggpolicy 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att förändra delegeringsordningen i enlighet med upprättat förslag. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Ett förslag till förändringar och förtydligande av kommunstyrelsens 
delegeringsordning gällande vem som får fatta besluta inom kommunens 
renhållningsordning och beslut utöver kommunens flaggpolicy har tagits 
fram. 
 
Tidigare har bara gatuchefen fått fatta beslut enligt renhållningsordningen i 
det nya förslaget i delegeringsordningen så får även ansvarig handläggare 
den möjligheten. 
 


 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 72. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-03-
01. 
Förslag till reviderad delegeringsordning för kommunstyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 72  Dnr 2023:1170 
 


Svar på medborgarförslag – Att Jokkmokks kommun ska bli 
vänort till en ukrainsk kommun 


 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att i grunden ställa sig positiv till medborgarförslaget men på grund av 
resursbrist ej för nuvarande arbeta vidare med förslaget. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Silva Herrmann. 
 
Förslagsställaren föreslår att kommunen via initiativet Cities4Cities 
undersöker möjligheten att bli vänort till en ukrainsk kommun och 
proaktivt tar kontakt med möjliga vänorter i Ukraina för att sluta ett 
vänortsavtal snarast. Jag föreslår också att kommunen utser en ansvarig 
person inom kommunförvaltningen som har mandat att fylla 
vänortsförbindelsen med liv. Föreningar och allmänheten i Jokkmokk ska 
informeras om processen för att hitta en vänort och får hjälp och stöd för 
att bli delaktiga i utbyte med vänorten. 
 
Utredare Magdalena Fjellner har berett medborgarförslaget. 
 
Cities 4 Cities är ett exempel på organisationer som stödjer svenska 
kommuner som vill ingå olika typer av samverkan och utbyte med 
ukrainska kommuner eller orter. Andra exempel är den ideella föreningen 
Internationellt centrum för lokal demokrati samt SKR, genom SALAR 
International.   
 
Exempel på utbyte och innehåll i samverkansavtal som kan ses i dagsläget 
hos kommuner kopplade till bland andra Cities 4 Cities kan vara: 
- Läger/kolloverksamhet för barn och ungdomar 
- Utbyte kring frågor kopplade till krisberedskap eller krishantering 
- Utbyte kring frågor om demokrati 
- Utbyte kring hållbarhetsfrågor 
- Ungdomars inflytande 


 
Ett vänortavtal bör betraktas som ett långsiktigt formaliserat åtagande. 
Enligt SKRs enkätundersökning ”Internationella samarbeten” är den  
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§ 72- fortsättning 
 
vanligaste samordningsformen avseende vänortssamarbeten att en särskild  
tjänsteperson ansvarar för arbetet och det vanligaste att 
vänortssamarbetet finansieras av egna medel alternativt EU-medel. Det 
största mervärdet av internationellt engagemang uppges vara 
kompetensutveckling och verksamhetsutveckling medan brist på tid och 
brist på finansiering upplevs som hinder i de internationella 
engagemangen, men även att det internationella arbetet inte är prioriterat 
inom organisationen. SKL:s mätningar 2018 tyder på att antalet kommuner 
och landsting/regioner som har vänorter har minskat. Bilden är att 
vänortssamarbeten avslutas för att i stället satsa på verksamhetsutveckling 
via projekt. Vänortssamarbeten upplevs resurskrävande och svåra att hålla 
livaktiga. 
 
I syfte att upprätthålla ett långsiktigt åtagande som på ett positivt sätt 
medverkar till utveckling hos båda vänorter tycks det viktigt med ett brett 
engagemang i hela den kommunala organisationen, både på 
tjänstepersons- och politisk nivå, men även inom civilsamhället. Tid och 
resurser behöver avsättas i tillräcklig omfattning, vilket i ett 
inledningsskede kan vara svårt att uppskatta. Om projekt inom 
vänortssamarbetet planeras genomföras med externa medel krävs även 
kompetens, i syfte att utforma, hitta finansiering och genomföra projekt 
inom de samverkansområden som vänortsavtalet omfattar.  
 
Utredare Magdalena Fjellner bedömer att den kommunala organisationen 
behöver tillskjutas resurser om ett vänortssamarbete ska utvecklas inom 
ordinarie verksamhet. Resurserna bör möjliggöra ett långsiktigt 
engagemang. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 73. 
Tjänsteskrivelse från utredare Magdalena Fjellner daterad 2024-04-04. 
Kommunfullmäktiges beslut 2023-12-11, § 88. 
Medborgarförslag från Silva Herrmann inkommen 2023-11-13. 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 73 Dnr 2024:593 
 


Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen 
och motioner, samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Från och med 
2008 har kommunfullmäktige möjligheten att uppdra till en nämnd att 
besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, 
samt även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av 
en nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. Resultatet 
efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre motioner 
och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
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§ 73- fortsättning 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 


 
Att lägga redovisningen till handlingarna. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2024-05-20, § 74. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2024-05-
07. 
Redovisning medborgarförslag och motioner under beredning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 74 Dnr 2023:97 


Val av ny ledamot i hälso- och brottsförebygganderådet 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att bordlägga ärendet. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Kommunstyrelsen har att utse en ny ledamot som hälso- och 
brottsförebygganderådet efter Tord Larsson (S) som avsagt sig sin plats.  


 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunstyrelsen 
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§ 75 Dnr 2024:708 


Remissvar på Renmarksutredningen- Jakt- och fiske i 
renbetesland, SOU 2023:46 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avge yttrande i enlighet med upprättat förslag. 


 ____________ 
  


Reservationer 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler skriftlig reservation mot beslutet. 
 
Ärendet 
 
Jokkmokks kommun har fått delbetänkande Jakt och fiske i renbetesland, 
SOU 2023:46, på remiss. 
 
Ett förslag till yttrande har tagits fram. 
 
Från Jokkmokks kommun anser vi att utredningens direktiv om upplåtelse 
av jakt och fiske på statens mark ovanför odlingsgränsen är en viktig fråga. 
Där anser vi att den upplåtelsen ska förvaltas lokalt inom vår kommun. En 
sådan förvaltning ska innehålla deltagare från kommunens förvaltning, 
samebyar, lokal jaktvårdskrets och lokala fiskevårdsföreningar. Här bör 
kommunens förvaltning inneha ett ordförandeskap 
  
Den statliga medverkan kan bli som adjungerad, ej som beslutsmässig 
part/deltagare. Generellt så anser vi från Jokkmokks kommun att statlig 
förvaltning/ägande av skog, mark och vatten inte är något som driver en 
samhällsutveckling i vår kommun. Det kan hellre uppfattas som något som 
hindrar en framtida utveckling av näringar kopplad till mark och vatten. 
  
Vi vill se jakt och fiske som en hållbar miljöresurs som ska lämna märkbara 
effekter i vår kommun. Jakten och fisket ska framgent kunna generera 
arbetstillfällen till samebyar, organisationer och övriga lokala företag som 
finns etablerade i de områden i vår kommun som berörs. 
  
Jokkmokks kommun menar också att en lokal förvaltning måste ges 
möjligheterna att utforma regler för jakten och fisket så att de lokala 
intressena tillgodoses i första hand. Med det avses samebyars, lokala jakt-  
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§ 75- fortsättning 
 
och fiskeorganisationers egna rådighet att tillsammans utveckla det 
regelverk som ska gälla inom det berörda området. 
  
Det innebär i korta ordalag att boende i vår kommun prioriteras. 
Rennäringen kan tillsammans med övriga i en lokal förvaltning med kort  
 
varsel ta viktiga beslut. Jakt- och fiskeintressena kan tillsammans med 
rennäringen utveckla och förvalta området med inriktning på att i första 
hand tillgodose det lokala behovet. Där behöver också ett regelverk 
utformas så att utländska jägare endast får tillgång till jakt om de åtföljs av 
utbildade lokala guider. 
 


 Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
Remiss Jakt- och fiske i renbetesland ,SOU 2023:46. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår med instämmande av Karin Vannar (SV), Viktor 
Segerström (V) och Henrik Blind (MP) på att kommunstyrelsen avger 
yttrande i enlighet med framtaget förslag. 
 
 
 
 
 
 


 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Regeringskansliet 
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 § 76 Dnr 2024:677 
 


Revisionsrapport- Granskning av kommunala driftsprojekt 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att uppdra till kommunchefen att utveckla befintliga riktlinjer enligt 
revisorernas rekommendationer. 


 


 
Ärendet 


 
Revisionen har genomfört en granskning av kommunala driftsprojekt. 
Syftet med granskningen har varit att bedöma om kommunens driftprojekt 
bedrivs på ett ändamålsenligt sätt och med tillräcklig intern kontroll. 
Granskningen har inriktas mot styrning och uppsikt av kommunala 
driftsprojekt samt projektet Midnattssolens trädgård. 
Utifrån genomförd granskning är vår samlade bedömning att kommunens 
driftprojekt inte helt bedrivs på ett ändamålsenligt sätt. Den interna 
kontrollen inom granskade områden bedöms inte vara helt tillräcklig. 


 
 Vi har framförallt gjort följande iakttagelser: 
 


• Kommunen saknar heltäckande riktlinjer för kommunala driftprojekt. 
Förekommande riktlinje omfattar inte samtliga faser i ett projekts 
livscykel. 


• Kommunen har riktlinjer för direktupphandling. Riktlinjerna motsvarar i 
allt väsentligt krav som ställs i lagen om offentlig upphandling (LOU). 


• Jordbruksverket (finansiär) och Jokkmokks kommun (projektägare) har 
olika uppfattningar huruvida upphandling i projektet Midnattssolens 
trädgård skett i enlighet med upphandlingslagstiftning. 
Förvaltningsrättens dom (2023) kan tolkas som att upphandling skett 
enligt gällande lagstiftning. 


• Till följd av att kommunens upphandlingspolicy inte omfattar 
“Förhandlat förfarande” saknar vi förutsättningar att granska följsamhet 
till interna anvisningar. 


• Kultur- och fritidsnämnden har i delegationsordning preciserat vilka 
typer av beslutsärenden som har delegerats till andra organ. Eftersom 
delegationsordningen inte omfattar ärendetypen “Upphandling” är vår 
tolkning att alla upphandlingsbeslut ska tas av nämnden. 


• Beslut om upphandling av projektledare i Midnattssolens trädgård har 
inte tagits av behörigt beslutsorgan. 


• Styrelsen kan belägga att den i viss grad utövar styrning och uppsikt  
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§ 76- fortsättning 
 


över driftprojekt. Styrning och uppsikt är dock varken systematiskt eller 
heltäckande. 


• Förekommande riktlinjer för projekt (2020) reglerar inte hur driftprojekt 
följas upp, rapporteras och utvärderas av den politiska organisationen. 


 
 Efter genomförd granskning lämnar vi följande rekommendationer: 
 


• Att kommunstyrelsen utvecklar befintliga riktlinjer för 
projektverksamhet. 


• Att kommunstyrelsen prövar om styrning och kontroll av drift- 
respektive investeringsprojekt ska ske på ett likartat sätt. 


• Att kultur- och fritidsnämnden - i pågående översyn av 
delegationsordningen - prövar hur beslutsorganisation för 
upphandlingsärenden ska vara utformad. 


   
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från revisorerna daterad 2024-05-14. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Revisorerna 
Kommunchef Lars Eriksson 
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  § 77  Dnr 2024:709 
  


Uttalande om regionledningens nedskärningar på 
Hälsocentralen i Jokkmokk 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta uttalandet.  


 ____________ 
 
 Ärendet 
 


Ordförande har inkommit med förslag till uttalande om regionledningens 
nedskärningar på Jokkmokks Hälsocentral. 
 
I Hälso- och sjukvårdslagen (HSL) står att målet med hälso- och sjukvården 
är en god hälsa och en god vård på lika villkor för hela befolkningen. 
Vården ska ges med respekt för alla människors lika värde och för den 
enskilda människans värdighet. 
  
Där kan vi kort konstatera att Region Norrbottens ledning har bestämt att 
det inte gäller för innevånarna i Jokkmokks kommun. 
  
Jokkmokks kommun står inför många positiva utmaningar. Ett näringsliv 
som står inför många investeringar för att utveckla befintlig verksamhet 
och för att starta upp inom nya områden. Nu senast i dagarna söker 
Vattenfall planbesked inför en investering i vätgasområdet där Jokkmokks 
kommun kommer att spela en central roll inom den energisektorn. 
  
I det läget så gör Regionledningen en kraftfull markering mot Jokkmokks 
kommun och den positiva utveckling som vi står inför genom sin drastiska 
nedskärning av Hälso- och sjukvården i vår kommun. Det är inte den signal 
vi förväntade av en Regionledning som säger sig arbeta med regional 
utveckling. För oss i Jokkmokks kommun upplevs det nu som om 
Regionledningen aktivt motarbetar en positiv utveckling hos oss. 
Regionledningens regionala näringslivsarbete verkar för oss vara en variant 
av "Kejsarens nya kläder". Man är naken. 
  
Tyvärr så visar Regionledningen att det finns ingen planering för att 
återuppta obs-verksamhet och akut/jour som är det har varit tills nu. Det 
finns ingen plan och inget datum för när verksamheten ska fungera fullt ut 
igen. Det pratas om en "ambition" att öppna till hösten. Det är ett  







                                                                                                                            Sida 57 av 62  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2024-06-03 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


§ 77- fortsättning 
 
fullständigt nonsensbesked. Den "ambition" som Regionledningen flera 
gånger uttryckt är i våra ögon noll och inget värd. 
 
Ärendets beredning 
 
Förslag till uttalande från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
(FJK). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Region Norrbotten 
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§ 78 
 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


 
2.12 Beslut om lönerevision och generellt löneutrymme samt riktlinjer för lönesättning och 
andra förmåner 


 
Beslut 2024-03-25, § 42, Beslut att anta reviderade riktlinjerna för feriearbeten 
 
Beslut 2024-05-20, § 54, Beslut om förtydligande gällande beslut om att stå för 
ansökningsavgiften för undersköterskors skyddade yrkestitel samt tillägg av fråga om 
arbetsmiljön och personalomsättning 
 
3.18 Beslut om upphandling och tecknande av avtal av varor och tjänster över 
direktupphandlingsgränsen samt fatta tilldelningsbeslut enligt budget eller av 
kommunfullmäktige beslutad investeringsbudget över 500 000 kr 


 
Beslut 2024-03-28, § 44, Beslut om tilldelning och avtalstecknande för upphandling av 
fiberläggning i Jokkmokks kommun 
 
Beslut 2024-05-20, § 52, Beslut om tilldelning och avtalstecknande för upphandling av 
företagshälsovård 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 
 
4.16 Beslut om tidsbegränsat förbud mot framförande av snöskoter i fjällområden 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Ulldevis, Njunjes och Vaisaområdet, Sirges, mellan 
2024-04-14 och barmark. 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Kablaområdet, Jåhkågasska Tjiellde, mellan 2024-
05-06 och 2024-05-31. 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Tsähkokområdet, Tuorpon sameby, mellan 2024-
05-02 till 2024-06-05 
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§ 78- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens vice ordförande Henrik Blind 
 
1.11 Övrigt yttrande av betydelse som på grund av ärendets innehåll kan bedömas utan 
behandling i kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
 
Yttrande angående bildande av naturreservaten Gánijvarrre, Ramsojávrre och Åssjeape 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 


 
1.13 Beslut om remittering av motion och medborgarförslag till vederbörlig handläggare, 
nämnd eller kommunalt bolag 


 
Medborgarförslag – Bussresor under sommarlov till barn som bor i byarna (dnr 2024:259) 
Beslut: Ärendet bereds av utredare Marietta Norlén och besvaras av kommunstyrelsen 


 
Medborgarförslag – Gratis buss till barn- och ungdomar under sommaren (dnr 2024:427) 
Beslut: Ärendet bereds av utredare Marietta Norlén och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Lokaler på Folkets Hus (dnr 2024:478) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 


 
Medborgarförslag – Utveckla Talvatisområdet (dnr 2024:477) 
Beslut: Ärendet bereds och besvaras av kultur- och fritidsnämnden 
 
Medborgarförslag – Elsparkcyklar (dnr 2024:476) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Fatjas- och Järtasjöns (dnr 2024:456) 
Beslut: Ärendet bereds av chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
och besvaras av kommunstyrelsen 


 
Medborgarförslag – Fler hundlatriner på Jokkmokks gångbanor och vägar (dnr 2024:486) 
Beslut: Ärendet bereds av gatuchef Conny Öhman och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Jokkmokksappen (dnr 2024:487) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 
 
Medborgarförslag – Kottebana (dnr 2024:462) 
Beslut: Ärendet bereds och besvaras av kultur- och fritidsnämnden 


 
 Medborgarförslag – Marknadsför Jokkmokk (dnr 2024:470) 


Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson och besvaras av kommunstyrelsen 
 
 Medborgarförslag – Upprustning av Storknabben (dnr 2024:460) 


Beslut: Ärendet bereds av chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
och besvaras av kommunstyrelsen 


 







                                                                                                                            Sida 60 av 62  
      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
                                                                              Sammanträdesdatum 
Kommunstyrelsen                                                           2024-06-03 
_________________________________________________________________ 
 


 
 


Justerandes signatur  Utdragsbestyrkande  


 § 79 


Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  


 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1.      Från Regeringen 


- Beslut att avslå överklagandet av länsstyrelsens beslut om att 
interimistiskt förbjuda åtgärder vid Staloberget i Jokkmokks 
kommun  


 
2.      Från Lantmäteriet 


- Beslut om nya samiska ortnamn i västra Badjelánnda 
 
3.      Från Länsstyrelsen 


- Beslut om nytt antal gode män enligt fastighetsbildningslagen för 
Jokkmokks kommun 
- Beslut om bydgemedel med 1 000 000 kr till Porjus Golfklubb för 
byte av greener på golfbana 
- Beslut om bygdemedel med 100 000 kr för turistnod i Porjus 
- Beslut om bygdemedel med 200 000 kr till Jokkmokks 
Fiskevårdsföreningar till fiskevårdande åtgärder 


 
4.      Från Jokkmokks Nya Hembygdsförening 


- Skrivelse att Jokkmokks Hembygdsförening har avregistrerats 
 


5.  Från Investeringar i Norrbotten AB 
- Protokoll från årsstämma daterad 2024-04-11 


 
6.  Från Inlandskommunernas Ekonomiska Förening, IEF 


- Protokoll från styrelsemöte daterad 2024-03-22 
 


7.  Från PRO Jokkmokk 
-  Skrivelse angående hiss till scenen i Folkets Hus 
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8.  Från kommunfullmäktige 
-  Beslut 2024-04-22, § 34, beviljande av ansvarsfrihet för 2023 
 


9.  Från kultur- och fritidsnämnden 
-  Beslut 2024-03-12, § 3, fastställande av verksamhetsberättelsen för 
2023 


 
10.  Från kommunchef Lars Eriksson 


-  Kommunchefens rapport 
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 § 80 
 
 Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 
  Kommunstyrelsen beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 


____________  
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), kommunstyrelsens 
vice ordförande Henrik Blind (MP) och kommunchef Lars Eriksson 
informerar om senaste tidens arbete.  
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